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 אשקלוןעיריית  

 2020-01ישיבת מועצה מן המניין מספר

 20.2011.09, א"פ תש וןחש  "בכ, שנייום 

 מקום הישיבה: אולם קומה ד' בבניין העירייה 

 השתתפו ה"ה:

 ראש העיר חבר מועצת העיר  -  ומר גלאם ת

 סגנית, ממלאת מקום רה"ע  -  סופה ביילין 

 סגנית ראש העיר  -  מיריי אלטיט 

 סגן ראש העיר  -  אברהם עשור 

 משנה לראש העיר, יו"ר מועצת העיר  -  מישל בוסקילה 

 משנה לראש העיר  -  איתי סהר 

 משנה לראש העיר  -  משה אטיאס 

 חבר מועצת העיר  -  אבשלום יעקבי 

 חבר מועצת העיר  -  אלכס גרינברג 

 חבר מועצת העיר  -   אפי מור 

 חבר מועצת העיר  -  יוחאי יפרח 

 עצת העיר חבר מו -   גניש יורם 

 חבר מועצת העיר  -  יעקב חוטובלי 

 חברת מועצת העיר  -  מזל ברגמן 

 חברת מועצת העיר  - עדנה שחר וולנשטיין 

 חבר מועצת העיר  -  עמיחי סיבוני 

 חבר מועצת העיר  -   פאני לוי 

 חבר מועצת העיר  -   רמי סופר 

 חבר מועצת העיר  -   שי רובין 

 חבר מועצת העיר    -  שרה זכריה 

 שתתפו ה"ה: לא ה

 סגן ראש העיר  -  דורון נקשרי 

 חבר מועצת העיר  -  איתמר שמעוני 

 חבר מועצת העיר  -  אליק סולטנוביץ 

 חבר מועצת העיר  -   חי דהרי 

 חבר מועצת העיר  -  וליה גיטין י
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 מוזמנים בעלי התפקידיםכן השתתפו ה

 עוזר ראש העיר  -  מר מרקו סויסה 

 יועץ משפטי  - עו"ד אייל אייזמן 

 מהנדסת העיר  - אינג' ויקטוריה ברנגל 

 מנהלת אגף משאבי אנוש  -  גב' מלכה גרשון 

 מנהל אגף רכש ולוגיסטיקה  -  מר יוגב דהרי 

 מנהל אגף ביטחון   -  ארז שטרית  מר

 ל העירייה, מרכז ישיבות המועצה "אמרכ -  מר משה שמואל 

 הערה:

ב   יצא  אך  לישיבה  הגיע  יפרח  יוחאי  ב    18:10  –חבר המועצה  באף    18:33  – וחזר  ולא השתתף 

 הצבעה. 

 :2020-10לישיבת המועצה שלא מן המניין  סדר היוםעל 

 25.8.2020 –נשלח ב  17.8.2020מ  09-2020פרוטוקול מועצה שלא מן המניין מס'  .1
 לא נתקבלו הערות. 

  –המועצה  לאישור 18.8.2020מתאריך  2מוועדת הנחות מס'  3פרוטוקול מס'  .2
  20.8.20 –ב נשלח

נשלח  –המועצה  לידיעת 18.8.20מתאריך  2מוועדת הנחות מס'  4פרוטוקול מס'  .3
 . 20.8.20-ב

לאישור המועצה. נשלח  – 5.7.2020מ  12פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'  .4
 . 28.10.20 -ב

לח לאישור מועצה. נש – 31.8.2020מ  13פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'  .5
 . 28.10.20 -ב

 –לאישור המועצה  – 25.10.2020מ  14פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'  .6
 . 28.10.20 -ב נשלח 

 –לאישור המועצה  – 25.10.2020מ  15פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'  .7
 . 28.10.20-בנשלח 

 לאישור המועצה.  – 10.9.20פרוטוקול ועדת שמות מ  .8

  –מעיין חיים ישור המועצה להסכם שימוש )הקצאה( לצרכי ציבור לעמותת "א .9
 מצ"ב . –" שלום

 .4/11/2020מיום  6/2020אישור פרוטוקול ועדת הקצאות מס'  .10

)ח( לתקנות 22אישור מועצת העיר לניהול מו"מ בנושא ביטוחי העירייה לפי תקנה  .11
 . 1987-העירייה, התשמ"ח

 ". מינוי ותשלום שכר בניגוד לחוקר רמי סופר בנושא: "של חה"מ מ שאילתא .12

 ". ניגוד עניינים חמור בחכ"לשל חה"מ מר רמי סופר בנושא: " שאילתא .13

מתן זכות עיון במסמכים לחברי  הצעה לסדר של חה"מ מר רמי סופר בנושא:  .14
 .המועצה

 לאישור המועצה. –מצ"ב  –אישור עבודה נוספת ע"פ רשימה  .15
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  –וי רפרנט נוסף לחתימה על אישור עירייה לטאבו לדירות בבניה רוויה מינ .16
 לאישור המועצה. 

המשך מינויה של הגב' פנינה חכמון לתפקיד מנהלת לשכה ס. רה"ע הנכנס הרב   .17
 משכר מנכ"ל בכפוף לאישור משרד הפנים.  35%-25%אברהם עשור בגובה של 

 

 פרוטוקול 

 

 ר:"יו מישל בוסקילה, משנה לראש העיר,

  נקראיש לנו פה חברי מועצה    ,הרבה זמן לא התכנסנו פה  ,ערב טוב חברים, ברוכים הבאים  ,טוב

נשבעו אמונים  להם כולם  נשבעו הכל בסדר  ,חדשים, אם הם    אני  ,ערב טוב חברים  ,טוב  .כולם 

,  מנגיסטו  כפי שראש העיר הבטיח למשפחת  .10-2020שמספרה  מועצה  ה מתכבד לפתוח את ישיבת  

  ,מנגיסטו  מועצה למניין הימים מאז חטיפתו לאבא של בן העיר אשקלון אברההישיבת    את  נפתח

שחוגג יום    ימים. אנחנו רוצים למסור מזל טוב לחבר המועצה שי רובין  2246מאז שנחטף חלפו  

 הולדת, 

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 . מזל טוב

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 שי.   12.11 -ב

 

 רובין, חבר מועצה:שי 

 תודה רבה. תודה רבה. 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

  שתיםכאשר סעיף  עדכני  סדר יום    לפניכם  מונח  ,10-2020ר היום מן המניין  עבור לסדנ  ,ברשותכם

 )מדברים ביחד(.  לבקשתו של חבר המועצה מר רמי סופר א שאילתלהוחלף  עשרה הוא

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

   ברים ביחד(. )מד

 

 מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו"ר:

 כן.

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

זה    שלא נעלה את  רק רצו להכניס  ,נשלחה בזמן, הכל היה תקין  אלתיה, השא חלפ לא הו   א השאילת

 בדקויות.
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 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה רבה, 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 ...ראש העיר מתי אתכם והחת אז שלחתי אלי

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 )מדברים ביחד(.  ,תודה רבה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

יש    , בשורות טובות  , בריאות איתנה,בהצלחה  ...  גולדמן ...  לברךרק ברשותך דקה אחת, אני רוצה  

שקרה    בוד ולא כמו קווה שנמצא דרך משותפת לעלנו את היועמ"ש נאחל לו גם הצלחה מכל הלב, נ

 ,יתעם היועמ"ש

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בוא נתקדם בבקשה. ,תודה רבה רמי

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(, איזה מישהי  ואם יש פה

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 הוא )מדברים ביחד(.לא, אבל 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 כתי אני מברך את כולם,ירב  )מדברים ביחד( לא בירכתי,

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 יעקב אבשלום,  

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  המקום הזה   ...ציבור באמת לבוא עם    שליחישלנו כמאחל לנו עבודה פורייה ואני חושב המטרה  

 ואם לא נעשה כך אנחנו נמצא את עצמנו במקום אחר וזה חבל. 

 

 :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

   ,תודה רבה

ב    17.8.2020מ    09-2020פרוטוקול מועצה שלא מן המניין מס'   . 1 לא    25.8.2020  –נשלח 

 .נתקבלו הערות
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 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

מס'   לסעיף  עכשיו  עובר  מס'    ,1אני  המניין  מן  שלא  מועצה  ישיבת  מיום    09-2020פרוטוקול 

 תקבלו הערות לפרוטוקול, ה  , לא25.8.2020  -, נשלח ב17.8.2020

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(? על מה אתה מדבר? 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 לא, פרוטוקול ישיבת מועצה ...

 

 אפי מור:

 פרוטוקול. 

 

 אין הצבעה   הצבעה:

 אין הערות לפרוטוקול. החלטה:

  ישיבות מועצה. אמרכ"ל העירייה ומרכז  –משה שמואל  אחראי ביצוע:

  –ב  נשלח  – המועצה  לאישור  18.8.2020מתאריך   2מוועדת הנחות מס'  3פרוטוקול מס'  .2

20.8.20 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

, אני מעלה את זה בבקשה  18.8.20מתאריך    2וועדת הנחות מס'  מ  3פרוטוקול מס'    ,2כן, סעיף מס'  

 בעד?  להצבעה, מי

 

 בר מועצה:אפי מור, ח

 אני רק רוצה להגיד הערה.  בבקשה,

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 קיבלנו. לא  4-ו  3, שני הפרוטוקולים של ההנחות 4-ו 3

 

 :משנה לראש העירמשה אטיאס, 

 אני מצטרף, לא הופץ. 

 אפי מור, חבר מועצה:

 מה?
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 :משנה לראש העירמשה אטיאס, 

 ... אני מצטרף למה שאתה אומר,  ,לא הופץ

 

 מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו"ר:

 מזמנכם בבקשה.  את זה בואו חבר'ה, לקחת 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

לא    ... אני לא יודע מי הכין את הדברים האלה, אני בקושי קורא )מדברים ביחד(, אניהערה קטנה,  

הדבר    י ..., מי זה הבן אדם, לאן זה הולך, ..., ביקשתי אתרואה )מדברים ביחד(, אני לא רואה מ

 הזה. 

 

 :משנה לראש העירמשה אטיאס, 

 על פרוטוקול לא מצביעים.

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 ואני מקווה שבאמת )מדברים ביחד(,  ביקשתי את הדבר הזה

 

 :שרה זכריה, חברת מועצה

 קיבלנו. )מדברים ביחד( אנחנו

 

 צה:רמי סופר, חבר מוע

 כמו שאתם רואים פה )מדברים ביחד(,   

 

 :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 . חבר'ה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  אני מבקש שזה יירשם בפרוטוקול על מנת שנמשיך גם להסתכל מי יש מקומות ... בכלל לא ...,  

 )מדברים ביחד(. מקבל את ההנחות ואיך הוא מקבל את ההנחות, אז יש 

 

 ר:"שנה לראש העיר, יומישל בוסקילה, מ

 פה שצנעת הפרט, ניקח את זה לתשומת ליבנו.  חושבאני 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  שאני עובד  פסיקה להגיד בוועדת הנחות, יש    ...  הנושא  מי שלא יודעאבל  ... לגבי הנושא הזה, ...  

  ירושליםבפט  של בית מש  ...  , יש לי פסיקה שנים חלפו  7  ,על עניין הארנונה  מחוץ לעיר  יםחברעם  

  היא לא יכולה לפנות  , שנים עברו, עיריית אשקלון לא יכולה לגבות  7חד משמעית,    הוקבע   העליון 

הזו המחייבת  עשו,  ,לוועדה  ...,  לא  לקחת  החלטה,  אין  המשפט,  לבית  הגיעו  ממשיך  לא    הנכס 

  בילג  עתירהזה אחד, שתיים, לגבי המים גם ה  ,היא לא שילמה ארנונה  אצל המשפחה,  להישאר
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לכם    עיריית אשקלון אני אומרלמי שחייב מים    ,גם פסיקה, גם פסיקה גם לגבי המיםלי  המים, יש  

 חד משמעית לא משנה, 

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 . תאגיד אין אשקלון   לעיריית

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

הציבור לעזוב את  מים,  לתאגיד  עבר  זה  מים,  ככה  יש תאגיד  כלכליה  גם    ונה קור,  תמצב קשה 

  מישהואני אמרתי גם ל  אני אומר לכם עוד הפעם,להפסיק לעקל חשבונות,    ,תנו לאנשים  ורצת,ש

  תפרנס לה  יתן לציבורנ  ובוא  ,...  כי אני רוצה  הגיש עתירהאני לא רוצה ל   הייתי כרגע במשרד ...,ש

 הדבר הכי חשוב )מדברים ביחד(. זה  ,בכבוד

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אני מעלה להצבעה, מי בעד? כולם בעד.  , רמי רבהתודה  ,תודה ,התוד

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(  19  הצבעה:

 לאשר.  החלטה:

 וועדות הנחות. תרכז –מירי ביטון  אחראי ביצוע:

-ב נשלח   –המועצה  לידיעת  18.8.20מתאריך   2מוועדת הנחות מס'  4פרוטוקול מס'  .3

20.8.20 . 

 ר:"ל בוסקילה, משנה לראש העיר, יומיש

 מוועדת הנחות,   4פרוטוקול מס'  ,3אני עובר לסעיף מס' 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

   זה לידיעה.

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 זה לידיעה בלבד. 

 

 אין הצבעה.  הצבעה:

 לידיעה.  החלטה:

 .נחותרכזת ועדות ה –מירי ביטון  אחראי ביצוע:

 -ב לאישור המועצה. נשלח   – 5.7.2020מ  12פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'  .4

28.10.20 . 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו
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אישור  ל  5.7.20מתאריך    12פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'    ,4אני עובר בבקשה לסעיף מס'  

 בעד.  מי בעד? כולם המועצה, אני מעלה להצבעה,

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  19  הצבעה:

 לאשר.  החלטה:

 מפקחת תמיכות ורכזת מינהל.   –ענת מגידיש  אחראי ביצוע:

ועדה מקצועית לתמיכות מס'   .5  -ב  לאישור מועצה. נשלח    –  31.8.2020מ    13פרוטוקול 

28.10.20 . 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 מי בעד?  ,מעלה להצבעה  ,31.8.20מתאריך    13פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'    ,5סעיף מס'  

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 . קטנה שאלהיש לי רק 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.

 

 אפי מור, חבר מועצה:

חושב   אני  כימה הייתה הכוונה?   2סעיף    ,האתגר ... האתגר בסעיף, בעקרונות למקרה שמתאר את 

 ? אותהמי כתב  , שהיא לא נכתבה נכון לדעתי

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 . בבקשה, אייל

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 כן.

 

 אפי מור, חבר מועצה:

  ... לא ... סיכוי   משתמשים בנכס  שתיים, העירייה חייבת למנוע מצב שבו  בסעיף  פשוט כתוב כאן

 . ים.. בטיחותי. כתוצאה

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 ברור.

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 , אני חושב ש זה האתגר,
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 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 ...לא 

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 וייתנו ויתבעו. יתנו  ישלא  בזה את זה צריך לשנות  אני חושב ש

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

  יר תופעהדשל הנהלת העירייה להגיע למצב שיסאנחנו, אנחנו, כל המטרה כאן זה, זה מטרה    ,כן

אבל   ,דברים חדשים מטופלים בעזרת אכיפה  ,של עשרות שנים. אחד, לא מדובר על דברים חדשים

ר  דהיע אחד העקרונות זה ,הדברים המתונים האלה קבעו להם מספר עקרונות ,יש דברים מתונים

הספציפי הזה    של הטיפול בדבר במקרה  סיכון אז זה יביא להאצה   יוצרברגע שדבר    ,סיכון לאנשים

 עצמו.  

 

 אפי מור, חבר מועצה:

  הפרקטיקה פה   , יעד על  זה  אזרחיםשל החייהם  שמירת  סיכון,    זה יעד על,מה,    אבל זה יעד על, 

בנה,    אבל זה אם   כוןהתמודדות האתגר של העירייה, האתגר של העירייה, פה יש איזה שמירת סיב

נבנה    שכבר  אני מקבל את מה שאתה אומר  אז  ,נוע את הבניהאם הוא בנה קודם כל לנסות למ

 , בע או שתאו שיימזמן, 

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 ברור.

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 משפטיים, זה האתגר. ... 

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 זה,  ,על זה אנחנו,  זה

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 ת החריגה )מדברים ביחד(. סדירו אשי)מדברים ביחד( 

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 , אבל זה ברור, זה לא

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 שנעשו,  הדברים

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:
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 )מדברים ביחד(. 

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

שבמשך    יםיר דברדמדובר על ניסיון להס  ,כאן לא מדובר על שוטף  ,הדברים שנעשים בשוטף נעשים

להסדיר את    עשרות שנים אחורה התפתחו ומכיוון שהחיים נמשכים אז מצד אחד רוצים אחד,

    למשל,   ,הדברים אבל להסדיר את זה בלי שייפגעו דברים שהם תוך כדי פעולה

 

 אפי מור, חבר מועצה:

   תגיד לי, יש דברים שלא ייפגעו?

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

שמטפלות    יש עמותות שמקבלות תמיכות, עמותות  ,ך דוגמא ומאיפה זה באלמשל, למשל אני אתן ל

, שיש לה,  ליקוי  תמיכות. הייתה החלטה שעמותה שיש לה  ,ביתומים, עמותות שמטפלות באלמנות

שנאלצנו לעצור    לכן בתקופת הקורונה יצא מצב ושלא הוסדרה הבנייה לא תקבל תמיכה  שיש לה  

לעשות מדיניות ארוכת    מצד אחד  ,היתר לשנות בהחלטה הזאת את הדבר הזה ניסינו בין ,תמיכות

בתוך אותם  ישים  האלה,  המקרים  כל  את  שימפה  העירייה  של  וצוות  מחלקות    זמן  מחלקות, 

ל  טפ ובקשות שאי אפשר ל  שאפשר לטפל ואז נעזור להם לטפל, נקלוט את הבקשות ונאיץ את זה

עשרות שנים אחורה לא היו    דברים שמשך  אבל הכוונה זה להסדיר  ,ובהן לטפל בעניין של אכיפה 

 מוסדרים בלי לעשות זעזועים. 

 

 אפי מור, חבר מועצה:

  כל  בצורה מאוד מאוד מסודרת,  בנושא הזה  שנעשתה עבודה  יראהמקווה שייצא,    פה  כתוב בניירת

  כל נכון? ,כרו בזמנו לפני המון שנים, משהו כזהששהו , אני מדבר על הנכסיםהנכסים של העירייה

שהיא    זוכר  , אניאז נעשתה עבודה מסודרת, אני  כךאז אם זה  כל מיני כאלה,    שקיבלו,  עמותות   יני מ

   , זה יחסוך לך הרבה זמן.נעשתה בצורה מאוד מאוד מסודרת

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 תודה,  , א'א'

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 . תודה

 

 ש:"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 כאן צוות אנחנו נשמח לזמן גם אותך ולהיעזר בכל ידע שיש בתוך המערכת.  ישיש, 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה. כולם בעד, נגד,   רמי  אני מעלה להצבעה, מי בעד? מי נגד?  ,תודה רבה

 

 בעד  – 18  הצבעה:
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 נגד )רמי סופר(. – 1  

 )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(   

 שר. לא החלטה:

 מפקחת תמיכות ורכזת מינהל.   –ענת מגידיש  אחראי ביצוע:

ועדה מקצועית לתמיכות מס'   .6    נשלח  –לאישור המועצה    –  25.10.2020מ    14פרוטוקול 

 .28.10.20 -ב

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

מס'   לסעיף  עובר  מס'    ,6אני  לתמיכות  מקצועית  ועדה  מעלה  25.10.20מתאריך    14פרוטוקול   ,

 להצבעה, מי בעד?  

 

 אפי מור, חבר מועצה:

  אבל באמת  ,בוו מדאני שמח על הנוהל ואני מקווה שיהיה שוויוני לכולם ויעאני רק רוצה לציין ש

 כל הכבוד לנוהל.  

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 מי נגד? רמי נגד,   ,תודה רבה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

   ביחד(., )מדברים לא לא

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 כולם בעד.  ,סליחה, סליחה ,אתה בעד

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  19  הצבעה:

 לאשר.  החלטה:

 מפקחת תמיכות ורכזת מינהל.   –ענת מגידיש  אחראי ביצוע:

ועדה מקצועית לתמיכות מס'   .7    נשלח   –המועצה  לאישור    –  25.10.2020מ    15פרוטוקול 

 . 28.10.20-ב

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

לאישור המועצה,    25.10.20מתאריך    15פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות    ,7אני עובר לסעיף מס'  

 בעד?  מעלה להצבעה, מי

 

 : שרה זכריה, חבר מועצה

 כולם בעד. 
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 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  19  הצבעה:

 לאשר.  לטה:הח

 מפקחת תמיכות ורכזת מינהל    –ענת מגידיש  אחראי ביצוע:

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

   ,כולם בעד

 

 לאישור המועצה. – 10.9.20פרוטוקול ועדת שמות מ  .8

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 , מי בעד? , מעלה להצבעה10.9.20פרוטוקול ועדת שמות מתאריך , 8סעיף מס'  

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 יש לי הערה. 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה רמי.  

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

  אנחנו עשינו קול קורא לעניין של שמות של נשים כדי להביא את   ...,אני רוצה רק ברשותכם רמי  

 ...  רוצים לעשות אנשים שמכירים מה שנקרא או מהמועצה נשים מחבריאם יש  אז זה לידי ביטוי

 מחברי המועצה ...  ... קול קורא ..., הוועדה הוציאה  אנחנו יותר מנשמח לקבל

 

 שרה זכריה, חבר מועצה: 

 יישר כוח. 

 

 איתי סהר, משנה לראש העיר:

 ועסקה בזה ועשתה את זה לפני כן, מסודרת שגם מיריי עשתה עבודה 

 

 מיריי אלטיט, ס. ראש העיר:

 אותו דבר, )מדברים ביחד(.

 

 איתי סהר, משנה לראש העיר:

 ביחד(.  )מדברים ביחד( זום וגם התושבים, תושבות שהעלו )מדברים

 

 שרה זכריה, חבר מועצה: 

   )מדברים ביחד( לא ...

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו
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 אני מעלה להצבעה, מי בעד?   ,תודה רבה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  לפני שלוש ארבע שנים ו  בוועדת שמות  מה שנעשה    על כל  מברך באמת  ראשית אני  ,יחהרק סל

  ארבע שנים כנראה ושנים    ששלו...  אני רואה  ... על השולחן והייתי היו"ר ועד היום העבודה הזו  

שזה    צריכים לחכות ארבע שנים עד  ...מישהו שרוצה לזכות לקרוא על שם אבא שלו על שם מישהו  

 ... נעשה לפני שלושה חודשים, ום אני חושבעד הי  ,יקרה

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 שלוש שנים.  )מדברים ביחד(

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 בבקשה?

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 שנתיים או שלוש?

 

 מיריי אלטיט, ס. ראש העיר:

 )מדברים ביחד(.   שנתיים מיום שנפטר

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 ביחד(.  )מדברים ,מה, לא

 

 מיריי אלטיט, ס. ראש העיר:

 . הוא מדבר על ההגשהלא, 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  חוק וצריך לעבור כחוק וזה עבר כחוק,כ  כן התקבלשא  מסודרות  כאשר יש החלטותאני מדבר ש

וחצי    שנתיים ואת התפקיד א   אני עזבתימיום ש  ,שנים  שלוש ארבעאני לא יודע למה צריך להמתין  

 מיכאל,  .מיכאל זה ..  רק היום לפני ארבעה חודשים  ,תפקיד והדברים האלה לא נעשואת ה  עזבתיש

אז בוא   ,שנעשה, דבר מכובד  יפה  יש דבר מאוד  ,אני אומר חבל  אז  ו ... נהרגלדוגמא המפונים ש

שמה    היום אנחנו לא במצב לא הכי נעים עם הקורונה יימח  לא עלינונכבד גם את המשפחות כי  

  חיים  לזכות את המשפחות האלה שעדיין  שתימחק מהמקום הזה ואני אומר שתיעלם מן העולם  

שנמצא   שמישהו עושה טוב לאדםאדם  לכל דבר  ...  רואים סבים סבתות, זה דבר שעושה טוב    בו,

נולד אפשר    הואפה. לדוגמא דויד קדוש, הרב דויד קדוש עליו השלום איש סדנאות במשך מיום ש

סנדק של אלף    ישברחוב של ס"מ וחצי, הבן אדם הזה    נתנו לו  ,העברנו שם, רחוב על שמולהגיד,  

ועשה למענם, סנדק, תרם לבתי כנסת של ה   וכל  ...כל ה  את ואתיופים בגבעת ציון  ילדים ותרם 

 פה,    אדם שתרם רק, אבל פשוט אין לו ילדים.  כשבן אדם אין לו ילדים אנחנו השולחנות,
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 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 נכון?  ,ונהכזה ש , סליחה

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 ... ו... להם ...אלה שקונים יש כ

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

   )מדברים ביחד(.אין מי 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 . ששונה )מדברים ביחד(  רמי ,יכול להיות, רמי

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

  , עבודה שעשית עבודה ברוכה ויישר כוחה    יה, לגבי הנושא הזה של  ואין בעאתה יכול  רמי, גם  

 בפוליטיקה בצורה שונה, מתנהגים  לפעמיםכמו אנשים ש התנהגנו לא אנחנו גם 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(,  אני לא 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

   )מדברים ביחד(,

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 פה.   עבדתי  )מדברים ביחד(

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 שנייה. 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 ... את העבודה  )מדברים ביחד( אני

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

  אם יש הסתייגות כזו או אחרת , אני, אני אסביר,  בוא, אני גם מכבד אותך בוא  , רמי  , רמי  , שנייה

 רובין, )מדברים ביחד( שי ,טפל בוועדהטרך לטפל נואם נצ זה עבר את הגיל שלך  גם אם

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד( לא להפריע לי כי אני לא הפרעתי לאף אחד,

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:
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 שי רובין ו, 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 . אני רוצה לעשות דיון מכובד ומכבד את כולם

 

 ועצה:תומר גלאם, ראש העיר, חבר מ

 רמי. כן,  ,כןבבקשה, 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

עד   הרב עובדיה, אני לא יודע למה אני צריך לחכות שלוש ארבע שנים ,מאוד חשובים  רבניםיש פה  

 ...   שהבן שלו ימות

 

 )מדברים ביחד(. 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

-מבית  באי, אבל איש שבמלחמת יום כיפור הוא רבי, אני לא מתבייש שהוא רב  )מדברים ביחד(הרב  

 , גדלנו עד לפה למדנו תורה למדנו דרך ארץ, ארבע שנים לחכות, 56בשנת שאן 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

  .רגע רמי ברשותך ,רמי, סליחה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(. וצה להסבירראני דקה,  ראש, -אתה היושבאני יודע ש

 

 ר:"לראש העיר, יו מישל בוסקילה, משנה

 )מדברים ביחד(.בוא  ,נקשיב אחד לשני , בואבוא נעשה את זה, בוא ,חבר'ה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(. 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 )מדברים ביחד(, תן לי בבקשה )מדברים ביחד(.  כבר נסגר)מדברים ביחד( 

 

 )מדברים ביחד(. 

 

 ועצה:רמי סופר, חבר מ

  בלי שורשים ,שורשים שלנו ...עליו השלום, רב אשכנזי צדיק שעלה לירושלים, צריכים  י בלויהרב 

 בעולם הזה.   תקומה בכלל אין לנו
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 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 ...   אני לא יודע

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 אני אומר לך עוד הפעם, עוד הפעם,נו אז אני אומר ל י, אוקי

 

 :1 דובר

 רמי,  רמי,

 

 משה אטיאס, משנה לראש העיר:

   או משהו, נכון? ממשלהמהההתנגדות  ..מחלף .לתת את ה לא רצוהרב עובדיה 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  יושב ואני  עבודתם נאמנה    אני אומר יש פה אנשים אנשי ציבור שעשו את   תן לי רק לסיים, דקה,  

 קודם כל בהצלחה ידידי, , אני מאחל לך  עדת שמותו במקום הזה בו

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה רבה.  

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  אני   ,ואני אומר עוד הפעם, נעשתה פה עבודה וחבל שממתינים שלוש שנים עד שזה יוצא לפועל

  ר שתרמו למען העי  מכובדיםקורא לחברים האלה להביא את האנשים המתאימים את האנשים ה

 תודה רבה.   ,מטרה שלנו של ועדת שמותוזו ה

 

 :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 , כםתודה רבה ל

 

 ע:"מ רה"סופה ביילין, ס. מ

 מישל, מישל, 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 משפט אחד רמי.  

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  כי אני אחרי התקף לב )מדברים ביחד(.  לקואם תרים את ה

 

 ע:"מ רה"ה ביילין, ס. מסופ

 ... לכולם אני גם רוצה להגיד  ...
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 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

  ,הרבנים  ציינתי כרגעועדת שמות לאחרונה לגבי כל מי שבו עשינו סדר    , אנחנו קודם כלקודם כל

  קרהמלבד המכמעט לכולם    דאגנו  , עם המשפחות  נושוחחציינת כרגע    , לגבי הרבניםלגבי הרבנים

  , שוחחתי באופן אישי עם אחיו והוא ביקש להוריד את זה מסדר היום,  קדושליו הרב  עשדיברת  

 לו, תי סברה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 הוא דיבר איתי גם.  מי? הרב קדוש?

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

  שציינת, סידרנו   כל המשפחות של כל הרבניםעם  אני דיברתי איתו, ביום שזה עלה הם שוחחו גם  

 ?מה לעשות נויים,לא ב הרחובות עדיין לכל רב את מקומו ברחוב, זה שזה לוקח זמן כי  

  

 רמי סופר, חבר מועצה:

  פה בפורום   קורא הנה אני    ,שלושה חודשים  תשמע, אני הייתי בוועדה הזאת ואני אומר לך תוך

       )מדברים ביחד(. אין שום בעיה  תהליך של משרד הפניםשלושה חודשים זה עובר הזה, 

 

 )מדברים ביחד(. 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 שכונה בנויה,  איןאבל כרגע 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

   .רחובות אין

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 סופה בבקשה, .תודה רבה ,חבר'ה

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(.  )מדברים ביחד( שלושה שבועות יש לנו

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 , בבקשה. סופה , רגע,בבקשה ?את רוצה להגיד משהו  ,סופהבואו נתקדם, חבר'ה, 

 

 ע:"מ רה"סופה ביילין, ס. מ

  הנתונים  ...ה אז אני    ,אני רוצה להודות לוועדה ברשות של שי רובין וגם מי שהיה חבר  דקה.  ,כן

  באמת הם עשוזה חשוב מאוד דפנה, רגע, רוצה להודות לאנשי מקצוע, רגע  וגם אני  לחברי מועצה

  .. באמת. עכשיו פעם הראשונה .  . אני רוצה להגיד שאחרי שנים אניוטליה. באמתעבודת קודש  

  ,ביחס  לכל אחד יש דברים של למידה של  מאוד חשוב לנו.  שהועדה עובדת כמו ששעון וזה מאוד
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ותודה לתומר שהוא מנהל את  עולה ממש מבריקהאני חושבת שפעם היה שיתוף פ   ותודה רבה 

 . האנשים כמו שצריך

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 אני מחזקת את דברייך סופה. 

 

 ע:"מ רה"סופה ביילין, ס. מ

 מה?

 

 שרה זכריה, חברת מועצה:

 היא עונה בסבלנות,   דפנה, הרגשת תודה, אנשים פונים, אני עונה לה ,זה נכון

 

 ר:"לה, משנה לראש העיר, יומישל בוסקי

 חברים אני מעלה להצבעה, מי בעד? כולם בעד.  ,תודה רבה לכולם

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(. – 19  הצבעה:

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת אגף תרבות נוער וספורט  –דפנה ביטון  אחראי ביצוע:

שלום"   –ת "מעיין חיים  אישור המועצה להסכם שימוש )הקצאה( לצרכי ציבור לעמות .9

 מצ"ב . –

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

  , הסכם שימוש הקצאה מלא לצרכי ציבור לעמותת מעיין חיים9סעיף מס'    .9אני עובר לסעיף מס'  

   אבשלום, בבקשה, יש הצבעה שאתה צריך ...   בבקשה בהצבעה הזו, כולם לצאת. ...לצאת .שלוםו

 

 ר:"לראש העיר, יו מישל בוסקילה, משנה

 להצבעה בבקשה מי בעד? כולם בעד.  תודה רבה חברים אני מעלה, 

 

 בעד  – 16  הצבעה:

 לא השתתפו בהצבעה בשל ניגוד עניינים )עשור, יעקובי, רובין(. – 3  

 )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת מחלקת נכסים. –חגית סעדון  אחראי ביצוע:

 . 4/11/2020מיום  6/2020ישור פרוטוקול ועדת הקצאות מס' א .10

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

  ? טוב, חברים,קרוא להםאת יכולה ל  ענת,אפשר להכניס אותם בבקשה מי יכול לקרוא להם?    ,כן
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יופי,  נכנסיםהם   בבקשה לסעיף מס'  ?  עובר  ועדת הקצאות    ,10אני    6/2020  -מס' מהפרוטוקול 

נוגע באחד  באופן פרטני כאשר כל חבר מועצה    , פרוטוקול זה יאושר ע"י המועצה4.11.20תאריך  מ

מתבקש לצאת מהאולם טרם ההצבעה על הסעיף    משנה של הפרוטוקול בשל ניגוד עניינים  מסעיפי

 הרלוונטי. 

 עדכון פרוגרמה שכונת עיר היין. 10.1

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 מי בעד?  ,להצבעה. מעלה  ת עיר הייןתיקון פרוגראמה לשכונ ,1  סעיף מס'

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 יש לי שאלה.  

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.  ,כולם בעד

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 יש לי שאלה. 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 בבקשה.

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

מתייחסת  שכתוב,    אני  ומד"אה לשורה  אש  כיבוי  שירותי  בהעברת  הצורך  הכוונה   , וסבר    מה 

 רוצה לחדד את המילה הזו כי יש, אני העברה? 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 ,... אני אני, בואי אני אגיד לך מה

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 אני לא שומעת. 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

גדלה   נכבד את החברים.  חב העיר  בואו  גדלה רים,    שישלימו  הנחיתי  ולכן   מהותית   בצורה   העיר 

  עם תחנת   גדולה  שעיר כזו לא יכול להיות מצב    .היבטיםבפרוגראמה כי כל שכונה ושכונה יש לה  

אחת   בדרום  שהיא  כיבוי  בינתייםועוד  נמצאת  אנחנו  בדרום.  נמצאת  גם  שהיא  מד"א    תחנת 

  שבע עשרה יחידותשל ה  עיר היין   דרום ובצפון זהל ההתוקף ש   מתקדמים עם אישור, עם הארכת

עיר בפני עצמה שתיתן שירות     בפרוגראמה  וסיף , שמה מתבקש להברנעאזור  ל  גםדיור שזה מן 

 )מדברים ביחד(.  לטובת  וקצהשטח שהוא מ 
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 רמי סופר, חבר מועצה:

 אם זה יישאר שטח ירוק. השאלה פה היא

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 אתם מעבירים?  סליחה שנייה, הכוונה היא  ה, סליחה שנייה רמי,הכוונ

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 לא,

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 ? או בונים תחנה נוספת

 

 :שרה זכריה, חברת מועצת העיר

 נוספת. 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 תחנות נוספות, 

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 תחנות, 

 

 גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:תומר 

 צרכים )מדברים ביחד(. הלפי 

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 דברים השתנו פה, הרחבה ו, 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 כן.

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 השתנה )מדברים ביחד(.

 

 )מדברים ביחד(. 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 מוסיפים. 

 

 מועצה: פאני לוי, חברת 

 מוסיפים, 
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 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 בעיר היין, 

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 אז הכל בסדר. אם זה מוסיפים  ,מצוין

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 רמי, בבקשה. 

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

...    ... עשרים  שעברה  אני רוצה, אני רוצה שזה יירשם בפרוטוקול, לא על חשבון שטח ירוק. כי פעם

 ביחד(.  בנייה )מדברים על חשבון  ?על חשבון מה  ,נעלמו ,.. ירוקים שנעלמו.עשרים ותשעה אחוז 

 

 משה אטיאס, משנה לראש העיר:

 מד"א או שטח ירוק? ?  מה יותר חשוב

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 מה?

 

 משה אטיאס, משנה לראש העיר:

 ? מד"א או שטח ירוק  ?מה יותר חשוב

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(  19  בעה:הצ

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת מחלקת נכסים. –חגית סעדון  אחראי ביצוע:

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה רבה חברים, 

 עמותת משכן לאחים: בקשה להקצאת מבנה לבית כנסת. 10.2

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

   .אני יוצא בבקשה 2להצבעה, סעיף מס'  אנחנו מעלים

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 . 10סעיף מס'  

 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:
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 .מי בעד? כולם בעד , מההצבעה מהדיון ת מבנה בבית הכנסת, מישל יצאאצקלה... בקשה 

 

 

 ניינים(. בעד )חה"מ מישל בוסקילה לא השתתף בהצבעה בשל ניגוד ע 18  הצבעה:

 )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת מחלקת נכסים. –חגית סעדון  אחראי ביצוע:

 יוזמת העירייה להקצאת מבנה בית ג'ירפי.  10.3

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

  ה בבית למטרת מתנ"ס. מה שקורבית ג'רפי    העירייה להקצאת מבנה  יוזמת   ,3יכנס. סעיף  ימישל ש

השיקופים הם מאוד גבוהות ולכן אנחנו רוצים לצאת לתהליך של הצעה, יש    העלויות של  ג'רפי

זה לא הוא לא הולך    ג'ירפי,  המתנ"ס יישאר על שםלכולם,    ...כאלה שכן מעוניינים לבוא ולשפץ  

 ...   להשתנות, ... הכבוד של המשפחה

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 ? שלוש מיליון שקל השקיע ל אז איזה אינטרס יש לאנשים 

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 האינטרס יסביר לך אותו יסביר אותו, אז 

 

 ע:"מ רה"סופה ביילין, ס. מ

 דפנה. 

 

  שרה זכריה, חברת מועצה:

 . דפנה 

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 דפנה.   ...

 

 יורם גניש, חבר מועצה: 

 ? קיעשמי, מי אלה שצריכים לבוא ולה

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

  מבנה,ל קצאהלעשות תהליך ה המועצה, המועצה מאשרתמ...  מאשריםקודם כל  , צריךהגישם ה

 ...  לא מותנה , לא שאלו את היעודים שלו ,והוא למטרת מתנ"ס  י? אוקי

 

 משה אטיאס, משנה לראש העיר:

   אותו. מצוין. שישמישו
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  ר:"עיר, יומישל בוסקילה, משנה לראש ה

 . נכון

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  19  הצבעה:

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת מחלקת נכסים. –חגית סעדון  אחראי ביצוע:

 רשת חינוך עתיד )חל"צ( הליך הקצאה מקוצר  10.4

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 נה, ת מבקצא בקשה לה חינוך להגישה   תרש בבקשה.,4סעיף מס'  

 

 : מרקו סויסה, עוזר רה"ע

 מישל, 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בית הספר, 

 

 : מרקו סויסה, עוזר רה"ע

 העלית להצבעה )מדברים ביחד(?

 

 מיריי אלטיט, ס. ראש העיר:

 כן.

 

 )מדברים ביחד(. 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 .כולם בעד ,4מעלה להצבעה את סעיף מס' 

 

 כולם בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  צבעה:ה

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת מחלקת נכסים. -חגית סעדון   אחראי ביצוע:

 בקשה להקצאת מבנה. –עמותת "תורה ודעת לעם"  10.5

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

תעמדו  לצאת בבקשה. מי שצריך    .מבנה  קצאת, בקשה לה"ת לעםעתורה וד"עמותת    ,5סעיף מס' 

 בבקשה. פה ליד הדלת. 

 



 עיריית אשקלון 

 9/11/2020מיום   10-2020ניין מספר ישיבת מועצה מן המ 

 

24 

 

 שי רובין והרב אברהם עשור יצאו.  הערה:

 

 , חבר מועצה:אפי מור

  ... )מדברים ביחד(. גם פה לא קיבלנולהעיר,   כאןאני רוצה 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

   מדובר?דעת במה שנוכל ל טיפהאולי תפרט  ,אפי זה חסוי.   לתשומת לבכם, ,חבר'ה

 

 : מרקו סויסה, עוזר רה"ע

 , ...?פרוטוקולזה נמצא בתוך ה

 

 תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

   איזה פרוטוקול?

 

 : מרקו סויסה, עוזר רה"ע

 פרוטוקול וועדת הקצאות. 

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 היא לא נמצאת.   סעיף הראשי המשניב

 

 : מרקו סויסה, עוזר רה"ע

 כולם נמצאים שם.

 

  :2דובר 

 בתוך הפרוטוקול. כולם נמצאים, 

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 ,ששכל מי שיש לו חש  , הוא עושה את זה בצורה כזאתאפי

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 הוא מוציא אותו, גם, גם )מדברים ביחד(. 

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 ברים ביחד(. )מד את הפרוטוקול )מדברים ביחד(

 

 : מרקו סויסה, עוזר רה"ע

 . אפי, אני לא יכול להביא הכל כמקשה אחת להצבעה

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:
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 בבקשה, כן. 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 מי בעד? כולם בעד. ,מעלה הצבעה

 

 בעד  - 16  הצבעה:

 ר, יעקובי, רובין(.לא השתתפו בהצבעה בשל ניגוד עניינים )עשו – 3  

 )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת מחלקת נכסים. –חגית סעדון  ביצוע: אחראי

הארכת תוקף הסכם להפעלת מבנה פנימיית נווה    –עמותת "המפעל להכשרת ילדי ישראל"    10.6

 הרואה.

  ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 . תוקף , הארכת"שרת ילדי ישראלכלה"המפעל עמותת , 6סעיף מס'  

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 זה נווה הרואה. 

 

  שרה זכריה, חברת מועצה:

 )מדברים ביחד( נווה הרואה 

 

  ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 כולם בעד. 

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  19  הצבעה:

 לאשר.  החלטה:

 מנהלת מחלקת נכסים. –חגית סעדון  צוע:אחראי בי

תקנה   .11 לפי  העירייה  ביטוחי  בנושא  מו"מ  לניהול  העיר  מועצת  לתקנות 22אישור  )ח( 

 .1987-העירייה, התשמ"ח 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

מס'   בבקשה. 11סעיף  ומתן    ,  תקנה  בניהול משא  לפי  העירייה  ביטוחי  הובא (ח)  22נושא    לכם  , 

 משפטית, אני מעלה להצבעה.  -עם חוות   פרוטוקול מוועדת מכרזים

 

  רמי סופר, חבר מועצה:

 יש לי הערה. 
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  ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.

 

  רמי סופר, חבר מועצה:

 חברים,  

 

 מיריי אלטיט, ס. ראש העיר:

 מישל, מישל, יוגב, בדיוק, תן ליוגב. 

 

  ר:"עיר, יומישל בוסקילה, משנה לראש ה

 הם ישאלו, 

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(. 

 

  ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.

 

  מיריי אלטיט, ס. ראש העיר:

 למה שי? 

 

  ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אולי תסביר בבקשה?  ,יוגב

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 ב? איפה יוג

 

  רמי סופר, חבר מועצה:

 הוא יסביר ואז אנחנו אם יש לנו הערות ...

 

  תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה:

 שקט.   ... אני מבקש ,חברים

 

  מר יוגב דהרי, מנהל רכש ולוגיסטיקה:

ג'  ביטוח לעירייה יש      אלמנטרי שמתחלק למספר פוליסות. הביטוח הזה כולל בעיקר ביטוח צד 

יש עוד כמה    ,...של העיר  תכולהביטוח של כל השזה  רכוש וביטוח   ...  ין של תושביםנזיק  תביעות 

משרה  מקצועי  ...ביטוחים,   נושאי  של  מיני  ,  זה   ....הואחרים  ביטוחים  וכל  כל  ביטוח  זה    של 

בשנים  ה  שוקשהיא  הבעיה    אלמנטרי,  גדול  בחסר  נמצא  האחרונות  בשנים  הרשויות  של  ביטוח 

 האחרונות, 
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  ריה, חברת מועצה:שרה זכ

 במיוחד לערי החוף. 

 

 מר יוגב דהרי, מנהל רכש ולוגיסטיקה:

  בחופים  .. בשנים האחרונות.נזקים    וזה בעקבותבמיוחד ערי החוף זה נכון, נתניה הרצלייה אשקלון  

הממונה על  הנושא נמצא גם אצל הרגולטור הממשלתי  מטרות הביטוח,  ...    שגרמו להפסדים לא  

אוצר, יש בעיה גדולה, חברות ביטוח גדולות לא ששות וזה בלשון המעטה לבטח  במשרד ה  הביטוח

ו עיריית אשקלון בפרט  את הרשויות בכלל  בגלל שאנחנואת  וזה לא  בגלל    לא בסדר,  לצערי  זה 

..  .  נתניה  , גםגם אנחנו  ...בעיקר    2019-ו  2015-סבלנו מנזקים גדולים ב  שהטבע עשה את שלו אבל

ריה, אז אנחנו יצאנו למכרז לפני בערך שנתיים שנתיים וחצי, בעצם החברה  כמו שהזכירה שרה זכ

לפני מספר  ...    מכרז בחברת איילון, חברת איילון ניגשה    ...  היא הגדולה   שמבטחת רשויות בכלל 

ב זכתה2012  -ו  2001-שנים  משמעותית...    ,  הפסדנו  בצורה  כסף,  ,  סבלה  הרבה  החברה  אבל 

זאת    , אלף  800וחצי מיליון הקודם מאז ששילמנו לה משהו כמו    5מו  . משהו כ..  2015של    הנזקים מ

 יא הפסידה )מדברים ביחד(, אומרת ה 

 

 : מרקו סויסה, עוזר רה"ע

 זה עקרוני? 

 

  מר יוגב דהרי, מנהל רכש ולוגיסטיקה:

נציג של  ה ו, הוא  אותלמזלנו יש פה ...    משלמת לעיריית אשקלון ...,... רשויות לא  לכן חברת איילון  

לפני    ...עד לפני    נוהם ביטחו אות  ,בשנים האחרונות  נווהם ככה מסכימים לבטח אות   'מגדל'חברת  

  'מגדל'... חברת    שבאו לחדש את הביטוחכואז היה אמור להתחדש הביטוח,    2020עד סוף אפריל  

  צודקים  משלמים אנחנו בהפסדים עצומים פה והם  ...את הנזקים שלכם לעומת    בודקים  אנחנו

שהיה אפשר, ... לעירייה בכמה  כמה    ביצועביטוח בלית ברירה, הארכנו את ה  אנו במכרזצלכן יו

חברות שתי  במכרז  התעניינו  במכרז  במכרז,  למכרז.  יצאנו  למכרז,  שנצא  עד  חברת    :חודשים 

לא הגישה הצעה.    למכרז ובסופו של דבר  שאלות הבהרה  . חב' הפניקס שלחה המוןהפניקס ומגדל

הגישה הצעת מחיר שלא נוכל למסור    'מגדל'שוב, הבעיה שחברת    'מגדל'חברת  היחידה שהגישה זו  

אותו בוועדת מכרזים מכיוון שהיא העלתה את ההשתתפויות העצמיות לרמה כזאת גבוהה שזה  

למזלנו    גם שלה,  ביטוח ולכן היינו חייבים לפסול את ההצעה  שלעירייה כמעט ואיןבעצם אומר  

שהעירייה לא תישאר  כדי  חצי שנה    עוד  ... חצי שנה ו...  ים יותרהארכנו את הביטוח בתנאים טוב

 לעירייה בכלל. אלמנטרי   בלי ביטוח, ראשון לנובמבר לא היה אמור להיות ביטוח

 

  משה אטיאס, משנה לראש העיר:

 לא צריך.  

 

  מר יוגב דהרי, מנהל רכש ולוגיסטיקה:

 איך? 
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  משה אטיאס, משנה לראש העיר:

   לא צריך.

 

 גב דהרי, מנהל רכש ולוגיסטיקה:מר יו

באים פעם שנייה למועצה כדי לבקש את הרשות    פעם,  ולכן אנחנו באים, עשינו את זה כבר   ... צריך.

עם הפניקס או  משא ומתן חופשי  אם לא ננהל  ...    , אין לנו שוםלנהל משא ומתן עם חברות ביטוח

קשיחה מאוד עם  יא השהיא לבד וה  עם איילון או עם כל מי שלא יהיה כי כרגע חב' מגדל יודעת

 , התנאים

 

  :1דוברת 

 כן.

 

  מר יוגב דהרי, מנהל רכש ולוגיסטיקה:

 אם נצא למכרז שוב, ,. זאת הסיבה היחידהנומול העירייה כי באמת אין אין מי שיבטח אות 

 

  שרה זכריה, חברת מועצה:

 זה לא היה עובר. 

 

 מר יוגב דהרי, מנהל רכש ולוגיסטיקה:

 דעת של,-עת של יועץ משפטי וגם חוותד-עם חוות

 

 )מדברים ביחד(. 

 

 פאני לוי, חברת מועצה: 

 זה לא בטוח, השאלה אם זה )מדברים ביחד(. 

 

 )מדברים ביחד(. 

 

  פאני לוי, חברת מועצה: 

 )מדברים ביחד( ... 

 

 אפי מור, חבר מועצה:

 אם אתה עושה את זה זה טוב.

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 נעלה להצבעה,   , רמי,ק וברוך, בבקשהחז

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

 )מדברים ביחד(. 
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 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 . בבקשה ,רמי

 

 רמי סופר, חבר מועצה:

  משא ומתן...  לבוא    ...  ,...  אני אומר עוד הפעם, אנחנו מגיעים למצב כזה שחברות ביטוח לא רוצות

   יכנס לביצוע, אנחנו צריכים לבדוק את עצמנו. להלשמוע אותם,  ...אפילו 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אני לא חושב אבל תמשיך. 

 

  רמי סופר, חבר מועצה:

  לא תבטח אותה, חברה  שום  בית ...  אני, אני חושב כל חברה אפילו רכב של  דקה, ..., אני מביע דעה,  

, אני יכול להיכנס  3,  2,  1ילו דברים אני צריך לעשות  אשלי    רמי את הבית אז אני צריך לבדוק אני  

חברת    לעל מנת שכ  תקןמה זה הם לא? אנחנו פה על מנת לנסות ל  ,למשחק שמישהו יבטח אותי 

 ביטוח תרצה לקחת אותנו. 

 

  שרה זכריה, חברת מועצה:

 מה אתה יכול לתקן? 

 

  פאני לוי, חברת מועצה: 

   צריך לעשות בדק בית ...

 

  בר מועצה:רמי סופר, ח

  ...מה שאומר    ?ואם לא נעשה בדק בית, למה כרגע סוכנות אחת מוכנה לבטח  ,דקה ברשותכם  ,כן

  לנהל,   ח אז אפשרפתואבל כשיש לך ארבעה חמישה חברות ביטוח שהכל בסדר והכל   ,למשא ומתן

... 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה. 

 

  משה אטיאס, משנה לראש העיר:

 כוח יישר כוח. יישר 

 

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אני מעלה להצבעה. כולם בעד.   ,תודה רבה

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  19  הצבעה:

 לאשר.  החלטה:
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 מנהל אגף רכש ולוגיסטיקה. –יוגב דהרי  אחראי ביצוע:

 ר בניגוד לחוק". של חה"מ מר רמי סופר בנושא: "מינוי ותשלום שכ שאילתא  .12

 ר:"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה מר רמי. א,מבקש מחבר המועצה מר רמי סופר להציג את השאילת ,12סעיף מס'  

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 הוגשה למשרד הפנים בקשה )מדברים ביחד(,  20בחודש אפריל  ,... שאילתא

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 .בבקשה  לשמור על השקטנא  ,חבר'ה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

  : אהשאילת התרבות,  משרד ... כהן כמנהלת

הפנים אהאם    שכר   ? אחד,שר את המינויימשרד  כסף  ועדיין מקבלת  קיבלה  כהן  האם הגברת 

 ? מודע לעניין והאם משרד הפנים

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה רבה רמי. 

 

  :בר מועצהרמי סופר, ח

 ... ברשותך, שים לב ת

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 .בבקשה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(.  משרד הפנים ...תענה לי  ..... אני רוצה על כל מה שאתה רואה .לא 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 את מה שאני חושב שצריך לענות. אתה שאלת אני אענה   ,תודה רבה רמי  ,תודה רבה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 בסדר.

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

ניתן  היות ומדובר על נושא הנוגע לצנעת הפרט וביחס לעובדת תאגיד העירוני ותנאי העסקתה לא  

לזה   ש  ,בפומבילהתייחס  לדיווח החכ"ל  זו   אל שאילתלכלל ההיבטים  נ  בהתאם  כי  ושא  הובהר 
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 בבקשה.   ,הנושא נמצא בידיעת משרד הפנים וטופל מול משרד הפנים

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

ה לא  מלכתחילה, השאל  ,עוד הפעםלכם  יר לך מלכתחילה, אני אומר  האני מבקש עוד הפעם להב 

יות שלכם שפתחתם ואמרתם. עשרה עורכי דין הם הגיעו לבית הדין  טכל הפר   צנעת הפרט,אומרת  

אם    ,עיריית אשקלוןבשמה ואני אומר לכם הפסדתם ותפסידו, כבר הוציאו ים של כסף  והפסדתם  

איתמר ישב    , אבל אני מבקש בלשון של בקשה תענה לי  ,אתם רוצים להפסיד גם פה כסף בבקשה

משרד הפנים  ל אני יש לי עכשיו תשובה    ,אמרו שהיא מאושרת והכל בסדר  בחכ"לפה על הכיסא,  

 ראש העיר אני לא מפריע לך.  ,... הודיעו, פנו לראש העיר אפילו לראש העיר אומרש

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 לא הפרעתי לך. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 אני לא מפריע  לך כי אני רוצה לכבד אותך. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 בבקשה רמי.  ,בבקשה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

אנחנו מדברים על שנתיים    העסקה,  הייתה פנייה, משרד הפנים אליך באופן אישי ואמרו לך אין

של    ,עבודה כמעט  גודל  לסדר  עובדים    400הבאנו  פה ארבע  להעסיק  יכולתי    ברווחה אלף שקל, 

  ?למסכנים שאין להם מה לאכול, שאין להם מה לשתות, למה אתה לא יכול לענות על דברים קטנים

יכול  מי ש   ,אני שואל אותך שוב  ? אני צריך לקחת אותך עוד הפעם עוד עתירה שתענה ליבשביל מה  

  , אני אומר לך תודה רבה זהו ,האם משרד הפנים אישר את המינוי? תגיד לי כן אני מקבל ,בבקשה

האם הגברת כהן קיבלה ועדיין מקבלת שכר? תגיד    ...,אני שואל אותך שאלה    , מקבל  גם לא, אני  

ישיבה  הלא יכול להיות שהיא לא מנויה, לא יכול להיות שהיא לא מאושרת ולפני  ,  כן או לאלי  

היא מקבלת  ו שהכל בטיפול והכל בסדר     מהחכ"ל   שהייתה פה לפני מספר חודשים איתמר הוא שמע

מיליונים    ,מגיע לה  ...בחכ"ל אפשר להוציא מיליונים,    ,בחכ"ל אין חיוב אישי  ,ענייןהזה לא    ,דיןכ

גם   ? לענותלא רוצה   ,כן לא ,ואני אומר לך בבקשה בלשון של בקשה, תן לי תשובותיה בלי שום בע 

  תענה לי, שנתיים  אותה? אם משרד הפנים אישר  ה מבקש בלשון של בקשה,  רק אני    אני ...  טוב,

   היא עובדת.

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 , )מדברים ביחד(, ,תודה רמי

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 , לבביאני אחרי אירוע  מישל,   ,שמעת ,רגע רגע רגע
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  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 )מדברים ביחד(. תהיה בריא רמי

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 תקשיב תקשיב, אני אומר לך תקשיב.   )מדברים ביחד(

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אני מקשיב.  ,בבקשה

 

  :ועצהרמי סופר, חבר מ

 זה הסיבה ברוך השם אני מבחינת ניקיון בפנים הצינורות שלי מבריקים. 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 ישתבח שמו לעד. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

, אנחנו  לא יכול להיות  ,במערכת  ופוגעים  את הדברים האלה באופן אישי ללב שפוגעים בי   לוקח אני  

.. אני  .אני    ,אתם לא, אתם הציבור בחר בכם   , ו הערות תדברו, חבר'הר יעתשליחי ציבור רבותיי,  

  , האם היא ...  ,ואני רק תענו לי כן או לא  פוצץ לא רוצה לאני  באמת ש  , לא רוצה לפוצץ את הישיבה

אני יודע מה   ,חוקכ  החוק, תגיד לי לא התקבל כ   הלא התקבל  ,התקבלה בחוק תגיד התקבלה בחוק

קיבלה שכר? תגיד לי כן קיבלה שכר  ושכר כאשר היא עבדה ועבדה    האם הגברת קיבלה   ,לעשות

לא מקבלת  או  היא מקבלת שכר  ואם היא ממשיכה עכשיו היום אתמול שלשום לעבוד שמה  הו

  ,להרים אצבע? חבר'ה  ?למה אנחנו פה  ?למה אנחנו פה  ? אז מה לתת לישיבות האלה  ה,תענ   ?שכר

על ההצעות וגם על דברים שהלכתי  גם    יד שליה  אני עובדה שהרמתי את  חותמת גומי,  אנחנו לא

אבל איפה שיש מקום לתקן אנחנו    ,שלהם  ...אני בעד התיקון    ,,אני לא נגד  ,אני בעד,עם ראש העיר

  ,ישבתי שמה  ראש העיר,  אם לא נעשה את זה, יכולת לשבת פהוחייבים לתקן ולהעיר את ההערות  

  ,אומר לך עוד הפעם, אני לא שואל שאלות קשות ואני  ךעלי  יהגנת צריך להגן עליךישבתי שם וכש

זה    ?ממשיכה לעבוד  ?מי אישר לקבל את השכר  ?קיבלה שכר  אותה,כן אדוני היא עבדה מי אישר  

שואל אותי, בחוץ אני  מי שאבל אני מחובתי    הרי, התחילו אנשים    ,לא אני התחלתי עם העבודה הזו

אני שואל  ולשאול את השאלות האלה    צריךבור אני  רבותיי אני מייצג אותה, אני נבחר צי,  ...  חייב  

  ,זה לא עובד כך  ,חבר'ה  ,זה לא עובד ככה  ,...  תשמע  לי  לא יכול להיות שתבוא לפה ותגיד  ,אותם

אתם, ככה תגידו לבן שלך ככה, לא רוצה לענות, איך אנחנו נחנך את הדור הבא?    ,זה לא מתאים

   ?איזה דור יישב פה ? מי יישב פה ?מי יישב פה

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 .וכשרים מאודמ

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 מה?
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  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 . מאוד  שריםכשל ילדים מו

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 מאוד מאוד.  מאוד מאוד   וכשריםולי גם יש ילדים מ 

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 ברוך השם. 

 

  :ופר, חבר מועצהרמי ס

 מאוד מאוד.  

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 . תודה רבה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 תשובות.  לא אני מבקשאם 

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 אני יכול להגיד משהו?

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 .. . תודה

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 זה נקודות שהן מאוד מאוד חשובות,  אני חושב שמה שאתה מעלה 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 תודה. 

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

ידון במועצה ובמיוחד שמדובר במישהי שהיא  האבל אני חושב שעדיין זה לא נקודות שצריכות ל 

פרטית, מישהי שהיא כן מקבלת שכר או לא מקבלת שכר זה לא משהו צריך לדבר פה בשולחן  

אנחנו פוגעים בפרטיות שלה, בפרטיות של המשפחה שלה שזה משהו שהוא    ך הכל ה כי סהמועצ

  ,תיכנס ליו"ר המועצה  תיכנס לראש העיר,  , חשוב מאוד ואף אחד לא רוצה שיפגעו לו בפרטיות שלו

תשאל אותו את השאלות האלה באופן אישי, יתנו לך תשובות בקרוב    הכלכלית,  חברתהלמנכ"ל  

  ,זהעל  ה ואם יש משהו שנעשה לא כדין או משהו שלא נעשה לסדר היא תדון  יוציאו אותם החוצ

 זה מה שאני חושב.  
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  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 ראשית משה תודה רבה,

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

ועד שאני  , כלום,  פניתי לראש העיר, פניתי לחכ"ל  , עשיתי  ,עשיתי  ...  כל מה שאמרת אני מבטיח 

  ...,אני לא    , יש הוראה ממשרד הפנים לתת לי את החומר  ,עתירות או מגיע למשרד הפניםמגיע ל 

...,    מחייבים אותם לשלם כסף אל תגידו שאני לא    ,חבר'ה  ,זה לא עובד ככה  ,חבר'ה  אתה יודע 

אבל אני שליח ציבור, צריך    ,אין לי שום דבר אישי נגד אף אחד  ,עובד נכון, אני אוהב את כולכם

וכולנו    יכשלוהיא ת  יכשל ואתה ת  יכשלת העבודה נאמנה ואם אני לא אעשה את זה אתה תלעשות א

אני    ,אומרים, תשמע   ...רמי גם בגן ילדים וגם  י  ואני מציע הצעה, לא להגיד ל  ...  נהיה  ולא  ניכשל

  ,זה לא בושה להגיד גם טעיתיתענו תשובות,    ,אנחנו נבחרי ציבור  ,זה לא עובד ככה  ,אומר לך תודה

מה, זה לא בושה להגיד    , טעינואני מקבל סוגר את הדוח ...  ה,תגיד טעינו אית  ,אני מקבל את זה

מאמי תתקני    טעה  אבא  ?לקטנה שלי  ?יש דבר יותר יפה להגיד לבן שלי טעיתי לבוגר שלי  טעיתי 

  , אני לא בעד מלחמה  ,את עצמך אני אתקן את עצמי בוא נעשה שלום בוא נמשיך, אני בעד שלום

 לא ייתכן שישאל אותי משה חבר טוב שלי ואני אגיד לו שמע עשיתי כי באמת עשיתי משה.  אבל 

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 )מדברים ביחד(. עשית אם 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

   .כל העולםפניתי ל ,משה

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 לא לעניין. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

אני מקווה שיקומו עוד כמה חברי    שכנע אותו,הצלחתי להגיד ל  אחדרבה, אז  תודה    ,לא לעניין

... ויש  שאתה משה תמשיך גם להיות והיום אני  ומועצה כמו משה על מנת שאני אמשיך להיות פה  

  ,לא רוצה לדבר  ,נמצאת כרגע באילת ולא רוצה להגיד לך מה הולך להיות פה בעיקרון  ,רגעחקירה כ

 יו תשובות.  אני אומר תן לי עכש

 

  :הצבעה

 אין הצבעה.

 חה"מ הציג את השאילתא ונמסרה תשובה. :החלטה

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

   ,תודה רבה רמי,
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 "ניגוד עניינים חמור בחכ"ל".  :של חה"מ מר רמי סופר בנושא שאילתא  .13

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

בנושא ניגוד העניינים    אמבקש מרמי סופר להציג את השאילתאני  ,  13ס'  לסעיף מ  בבקשהאני עובר  

 רמי.   13בבקשה סעיף  ,בחברה הכלכלית

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 אני יכול לענות?  ,טוב

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 כן.   ,בבקשה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

הוא האחראי על    ,לראש העיר, הוא וראש ה  ניסיתי בלשון של בקשה לפנות   ,שיירשם בפרוטוקול

וגם דרך    אגם בתור ישיבה וגם בתור שאילת   ,ועדיין אני לא מקבל תשובות  ... של החכ"ל  חכ"לה

אתם תיכף תראו דוגמא   , משרד הפנים וגם דרך בית המשפט לתת לי את החומרים ואני לא מקבל

גם את הכבוד    ניתן לך  ?ך אומריםאבל אני, אי  ,ם יעמדו מה אני הולך לעשותלהםרות שהשעשל ש

 . משיךאאני , ... בזה

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 חבר'ה נא לשמור על השקט בבקשה.   ,בבקשה רמי ,תודה רבה

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 יש לנו זמן.   , לאט,לאט לאט

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

   מכרז ... ערךלפני כשלוש שנים נערכה, נ  א,לשאילת רגע

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 ששש, לא להפריע.  

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

  : שאילתאה .כלכליתהחברה ה  )מדברים ביחד(

  שיענו לי עוד הפעם  ?משרד הפניםמכרזים מטעם    תחבר בוועד  ,מר יהודה אבידן היה חבר  האם 

של מר יוסי אבידן כזוכה במכרז? תענו    בחירתותמך ב  האם מר אבידן  ...,  לא שואל  ?כן או לא  ברור,

שאלה שלישית, האם משרד, האם מספר פעמים לאחר מכן מונה בנו ניסים אבידן    ,לי כן או לא

 תגידו לי כן או לא.    ?לתפקיד עוזרו של יוסי דיין

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו
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מינוי מנכ"ל החכ"ל הינו הליך של ועדת  אענה לך. בניגוד לנטען בשאילתא  אני    ,תודה רבה רמי

פומבי. ועדת האיתור בהתאם להנחיות משרד הפנים מינתה שלושה   איתור ולא הליך של מכרז 

  :חברים

חבר נוסף הינו נציג מחוז משרד הפנים אשר    ,הועדה מר יהודה אבידן מונה ע"י משרד הפנים  יחבר 

אשר מונה ע"י הדירקטוריון. ועדת האיתור  מונה ע"י משרד הפנים, חבר נוסף הינו נציג החכ"ל  

מר ניסים אבידן משמש עוזר    ,המליצה לדירקטוריון החברה לבחור בעו"ד יוסי דיין לתפקיד מנכ"ל

בחירתו אושרה פה אחד ע"י דירקטוריון    ,חברה והוא נבחר לתפקיד במסגרת מכרז פומבי ה מנכ"ל  

 בבקשה.  ,החברה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

ניתן תצהיר  ,ואל אתכם שאלהחבר'ה, אני ש יש לי פה  ו  אם יש פה מנכ"ל אח שלי דוד שלי, לא 

מנכ"ל אח שלי דוד שלי? לא יכול להיות שהוא יושב במכרז ובוחר ביוסי, אחרי חודש חודשיים  

איפה    ?נפלנו על הראש? איפה אנחנו נמצאיםאנחנו  מה,    ,תגידו לי  ,שלוש הבן שלו סגן של הבוחר

מפה לפה    ...תן לי לקח לי ותשלם לי ואני אעביר    ? עיר קומבינות? מה זה  ?זהאנחנו נמצאים? מה  

, פסיקת בית המשפט קובע לי שאני רשאי, ברשותך אני  אתיתרה מז ?מה קורה פה  ? למעלה למטה

  , הכל לבן  ,ראו מה אני מקבל חומר שאומר איך הבן אדם עבר ועדהת   ,...לא מרגיש טוב תעביר  

לבן ואתם רוצים אותי שלושת אלפים איש בחרו בי, שלושת אלפים איש  הכל    ,הכל לבן  ,הכל לבן

  לעשות לא יודע לגרור את זה,  ני  א  ...,   תייצג את עצמך נאמנה  ,אמרו לי רמי, תייצג אותנו נאמנה

מישהו פה צריך לתת    ,ראש העיר  ניזה הולך לבית המשפט אדו  ,מזה נייר טואלט, זה בושה וחרפה

שהדברים האלה ייעשו מתחת לאף שלנו ומתחת לאף שלך שאתה הממונה  לא יכול להיות    ,את הדין

ידעתי לא  לי  תאמר  ואל  שמעתי  ,שמה  לי  ,לא  אמרו  ההערות   ,לא  כל  את  לך  לך    ,הערנו  פתחנו 

עם מכתבים דבר  ,בפרוז'קטור  לשום  לי  ענית  לא  ליוסי, התרעות,  שפניתי  להיות    ,לפני  יכול  לא 

ש פה  בסביבה  פה  מישהי  מורחק  אויימת מ  נמצאת שאיזה  אדם  מ   ,והבן  מישהו    החכ"ל,מישהו 

מישהי שיושבת פה  מהרחקה ממישהי בכירה    קיבל שנייה,    י תקשיב אלי  י תקשיב אליהמחכ"ל,  מ

 משטרת ישראל הרחיקה אותו. ,וזה לא אני הרחקתי אותו

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 שקר וכזב. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 הוא לא יושב אצלך הוא לא מדבר איתך.  ,  יודע, אתה לא מודע  אתה לארמה הגענו?  איזהל

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 שקר וכזב. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 הוא לא יושב איתך.   , הוא לא מדבר איתך

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה
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 הלאה רמי.  

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

מישהו ישב בכיסא הזה לפני    ,חו את העינייםפת ת  ,לומר  מה שאני באמה שאני בא לומר חברים,  

,  אני עכשיו אומר לך עוד הפעםו.  הביא משטרה והוציא  ,כמה שנים, עשה את המעשה שלא ייעשה

ותזכרו כולם, שלא תגידו לא הוזהרתם    ...   ואני אומר לך עוד הפעם, מה שקורה   ...אתה לא יודע  

אמרתם    ,שאלה ראשונה, מחילה  ,ובות לעניין חבריםאני מבקש תש  ,לא אמרתיוולא פניתי אליכם  

אתם    ?מה אתם רוצים שאני אבוא לפהעם    ? מה  ,תענו לי  ?מה יש לכם לענות  נייה,שאלה ש  ,בסדר

  ,אני אלך עכשיו לעליון? תגידו  ,מה  ,אני הולך לבית המשפט, אומרים לי זכית  , רואים מה אני מקבל

קיבלתי נייר    ? ד לואני אגי  ,כול לראות מסמך, מהאתם מפגרים? משרד הפנים נתן אישור שאני י

בלשון של בקשה,   ,אתם לא בובות ,אתם לא בובות ,חבר'ה ,אני לא מבין אתכם ,טואלט? הכל ריק

לפה אני    מגיע עד.. כשזה  .  באמת שאני אומר לכם לא רוצה לבוא לפה  ,אני לא בא לפה  ,בתחנונים

 ...גם אם אני אלך מהעולם הזה  ,לא יכול

 

  :ר"של בוסקילה, משנה לראש העיר, יומי

 תהיה בריא רמי.  

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

  ם, מכמכל אחד  עשיתי את העבודה שלי נאמנה כלפי הציבור ואני מצפה    ,אני הולך עם ידיים נקיות

שב על השולחן שבע שעות ניתוח בגלל הכעסים שלי פה רק  וי שלי  לבלי הלא יכול להיות שהמנוע ש

אני סך הכל מבקש בלשון של בקשה, לא אומר תן לי משהו שיש לך    ,לא יכול להיות   , בתקופה הזו

  , חבר'ה  ,אלה דברים של העירייה מתנהלים בעירייה  בנק,אני לא רואה מה החשבון שלך בופרטי  

אנחנו נקרא את    ...אז איפה השקיפות? יש    ,בית המשפט המשקיף  , חייבים לתת שקיפותאנחנו  

 חבל. וזה  ההצעה לסדר הבא ה

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה רבה חברים,  ,תודה רבה

 

 אין הצבעה.  :הצבעה

 חה"מ הציג את השאילתא ונמסרה תשובה. :החלטה

לחברי    :הצעה לסדר של חה"מ מר רמי סופר בנושא .14 במסמכים  עיון  זכות  מתן 

 המועצה.

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

הצעה לסדר של חבר המועצה מר רמי סופר, מתן זכות עיון במסמכים  ,  14בר לסעיף מס'  אני עו

 בבקשה רמי.  , לחברי המועצה

 

  :אפי מור, חבר מועצה
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 )מדברים ביחד( לפקודת העירייה, רמי, על פי סעיף  של אאת השאילת אני קורא, יאוקי ,כן

 

  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

   זה הצעה לסדר.

 

  :חבר מועצה אפי מור,

 ... 

 

  :3דובר 

 אפי, אפי, 

 

  :אפי מור, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

... 

 

  :אפי מור, חבר מועצה

    ,)מדברים ביחד(

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 זה בסדר אפי.   ...

 

  :אפי מור, חבר מועצה

אפשר  לראש העיר על א' לפקודת העירייה  144על פי סעיף אוקיי? , את זה עוד פעםאני אקריא , ...

-למרות זאת ראש העיר הוציא למעלה מ שלבי המינוי,  י העירייה בתוך  מסמכ בעיין  לחברי מועצה ל

 לסדר,  הצעהה  ,אלף ש"ח מכספי הציבור בניסיון למנוע זאת 100

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 המועצה תקיים דיון. 

 

  :עצהאפי מור, חבר מו

תקבל החלטה כי על ראש העיר לפעול על פי חוק ולאפשר לחברי המועצה  ..    המועצה תקיים דיון

 ...לעיין במסמכים 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

הצעתו של חבר המועצה מר רמי סופר היא הצעה תיאורטית שכן    ,אני אענה  ,תודה רבה אפי, רמי

 ועלים תמיד על פי דין ושקיפות. בבקשה רמי. בראשה פ והעומדעיריית אשקלון  
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  :רמי סופר, חבר מועצה

 חבר'ה, אני אומר לכם עוד הפעם, תתעוררו. 

 

  :אבשלום יעקבי, חבר מועצה

אתה, שים לב כמה    ,אני סתם עומד מהצד ושואל  ,באמת  ?אתה, לא חבל לך על הבריאות  ,רמי

אותן תשובות לך  עונים  ש שאילתות,  על הבריאות  שצריך   ,לך, חבל  מה  ותעשה  לבית משפט  לך 

אתה שואל עונים    , חוזר על זה  ... אתהשים לב אותן תשובות    ,אני לא מבין  ,זה שאלה סתם  ,לעשות

בית משפט ואם אתה צודק תעשה מה שצריך לעשות שהכל ייהרס  ל  קח    , אותה תשובה  ,לך תשובה

    בחדר ניתוח. ישבת שבע שעות ,ולא הבריאות שלך ולא הגוף שלך

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

בית   ,מיציתי את כל הדרכים ...,  ראשית חברים אני אומר לכם עוד הפעם, ,קודם כל תודה רבה

 המשפט קבע חד משמעית, 

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 ... לא מבין את ההערה הזובכלל לדבר, אני  גם לא, גם זכותך  

 

  :אבשלום יעקבי, חבר מועצה

   ה.חליל  ,זכותו לדבר

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 את שלהם ולהציג את עמדתם,  מודהוא בעיני הציבור, כולם פה יודעים לע

 

  :אבשלום יעקבי, חבר מועצה

 זכותו.  אשל ני לא אומרא

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 ...  זה הבית משפט הכי ,הציבור מול יעלה את שלו ונדבר 

 

  :אבשלום יעקבי, חבר מועצה

 ה.בבקש

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 זהו. 

 

  :אבשלום יעקבי, חבר מועצה

   .ותשמור על הבריאות  אחר כך  תבואאתה   ?והבריאות שלו איפה תהיה

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר
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 אדוני בוודאי רופא אני לא.

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. זה אתה יודע

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 )מדברים ביחד(.  בבריאות  מדברים ביחד()

 

  :אבשלום יעקבי, חבר מועצה

 בבקשה.

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ... 

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 וסמכתי. לא ה

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 . רמי ,בבקשה

 

  :שרה זכריה, חברת מועצה

 ... בסך הכל ניסה הוא 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 הכל טוב,  ,יםחבר

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 . וזהו את העמדה שלו)מדברים ביחד( 

 )מדברים ביחד(. 

 

  :איתי סהר, משנה לראש העיר

שלו זהו, כמו שכולם יודעים לענות, לא צריך )מדברים  לא, אבל את יודעת, הוא מדבר, יסיים את  

 ביחד(. 

 

  :ע"מ רה"סופה ביילין, ס. מ

 )מדברים ביחד(.  ת אתה צודקשבאמ )מדברים ביחד( 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 זכותו המלאה להעלות כל מה שהוא רוצה, 
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  :איתי סהר, משנה לראש העיר

 , )מדברים ביחד(. כן

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 את זה )מדברים ביחד(,  )מדברים ביחד(

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 שה. כן בבק

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ,אני אומר לכולכם ,חברים

 

  :4דובר 

 .זה הדיון מה )מדברים ביחד( 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

ושרה שואלת    לא ייתכן שמשה שואל שאלה  ,ואני אומר אך ורק את האמת ואך ורק את האמת

אמרו לי רבותיי    ,מיציתי את העניין של משרד הפנים עד תום  ,השאלות...    , שאלה וזה שואל שאלה

נו    אומר ...הולך, הולך לבית המשפט זוכה בעתירה ראשונה,    לא עושים,  ,תעשה  עכשיו  תעשה קח

  ,אלף שקל צא מהסיפור  100איתו ואמרתי לראש העיר תשמע, הפסדת כבר כמעט    ...נו נו לשופט  

,  ים, מנכ"למביאים לך חמישה שישה עורכי דין  ?ה רמי סופר הקטן הזהמי ז  ,תן לי את החומרים

עובדים בכירים של החברה הכלכלית של עיריית אשקלון, רמי סופר חתיכת זבוב כזה קטן עומד  

השופט שואל אותי שאלה מה, אמרתי לו כבודו, אחת שתיים   ,מול התותחים האלה  מול ... האלה,

י, מה, לא קיבלת את החומר הראשון? אני אומר לו כבודו, לא  אומר ל   ,שלוש ארבע. השופט נדהם

פה להיות  וכבודו    ,רוצה  אנשים  מפה  יש  אם  החומריםאבקש  את  לתת  להם  את    , יגיד  קיבלת 

,לא  ,אמרתי כבודו, לא רוצה לפגוע לא במנכ"לית להגיד לה שקרנית כמו שאמרתי...  ,החומרים

  י, רוטוקול ואתם תראו מה המנכ"לית אמרה עליאני מכבד אותה. אני אביא לכם גם את הפ  ,רוצה

ציבור  ,...  אני   ,אני מאיים ייתכן שכספי  ואני    אדון  דברים קשים. לא  העיר שאתה אישית  ראש 

.. לבית שהמצב שלכם .  הלכת לקחת  ...  אתה מספר על עצמך שטפת  ,גדלנו בשכונות קשות אישית  

ני אומר  מר לך ואמרת ליועמ"ש, אאלף שקל על מה? שהשופט א  150,  100קשה, אתה מבזבז פה  

הוא אומר לך תן לי בבקשה את   ,שלא יגיד לא אמרתי לא שמעתי  ,שהיועמ"ש ישמע אותי פה  לך

לא יכול להיות, אוזניים אטומות אני מתפלל    ,יועמ"ש, תן לי בבקשה תראה לי את החומרה החומר  

ושם פתקים זה הפרנסה שלכם  ,לכותל  כסף  פה  מרוויחים  יכול  ,אתם  ציבור    לא  להיות שכספי 

 ומתרה.שער ב מדשמישהו עוכייעלמו מפה בצורה כזו 
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  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 ברשותך,  , רמי,רמי, רמי

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 תן לי לסיים ואני מוכן לשמוע.

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

ביחד( ביחד(  מרגש  )מדברים  לא    )מדברים  מרגש  ,ותציני בשנייה,  את    ,מאוד  להגיד  צריך  אבל 

יותר  ... חשבת שאתה תקבל    בסדר? קיבלת מסמכים, יש לך הנה המסמכים  ,הדברים על דיוקם

גם לעתור  , יכלתי  עתירה  ...אני נתתי הנחיה ברורה,    ,היו מחלוקות לגבי מה כן ומה לאוומחלוקות  

אין לי מה    כל חומר שצריך לעיין בו  המקצועי,  צוות.. הנחיה ברורה לכל ה.  ,לעליון ולהמשיך הלאה

יש להם את האפשרות להעביר את    ,אני אומר לך את זה בפה מלאומה לחשוש  מאין לי    ,להסתיר

.. של שנתיים ושלוש שנשב עליהם תבוא ותעיין,  .של שנתיים וצריך לעבור    ...  הכל, נכון שאתה רוצה

 תוציאו דברים מהקשרם. שמור על צנעת הפרט ולאתחשוב לי שואבל מה שכן חשוב לי  

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 אבל אתה אמרת. לא, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 ומה שקרה זה, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(.  אתה אמרת בישיבה

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 לא הפרעתי לך.   ,ומה שקרה, מה שקרה, רמי

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 לא הפרעתי לי,  אתה אומר לא, אתה 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 רמי,  ,רמי
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  :רמי סופר, חבר מועצה

 מפריע לך.   , )מדברים ביחד(אתה לא מפריע לי אישית

 

  :, חבר מועצהתומר גלאם, ראש העיר

 ,תודה שהסכמת לי לדבר)מדברים ביחד( 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 תודה רבה. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 , מודה לךמאוד אני 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 כן.

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

ד של כל איש אופוזיציה וכל  זה התפקי ,כל מיני מניפולציות כאלה ואחרות זה בסדר ...בוא ל בלא

  ,בכללאין  יכול להיות שויכול להיות שפחות  ו   הם קטניםיכול להיות ש   בחלק מהדברים   ,נבחר ציבור

יש לך אפשרות לבוא לצלם בצורה מסודרת לפי הסעיף שנקבע    ,אבל אני אומר לך פה בפורום הזה

שריש נאמנות ושקיפות  רק מה אני מבקש שאחד שמ  ,תעיין בהם  ומריםבחוק, תבוא תיקח את הח

שעשו  כלא כמו    ,בצורה נכונהשכונות כמוני שיציג את הדברים לפני שהוא מציג  ב  וגדל  ואהבה  

ראש העיר שהוא מוציא, ראש העיר אתה עכשיו אומר מאות אלפי שקלים מיליוני    ןדששחטו את כב

לבריות כמו    ואני והעצמאות שלי ובאהבה שלי   הבלדברי    יו... ובסוף הכל השקלים, התקשורת  

שגם אני עושה עכשיו לא מתכוון להסתיר מאף אחד כלום ומי שרוצה יכול לבוא ולקבל את מה  

אני פה עושה ימים כלילות עם חברי המועצה וחברי ההנהלה שהעיר הזאת תתפקד    ,שהוא רוצה

מתפקדת שהיא  מתפקדת  ,ברמה  שהיא  מ  ,ברמה  גבוהה  הכי  ברמה  מתפקדת  הגבוהות  ן  היא 

אל ואין פה חבר מועצה שפונה ומבקש וגם במקרה שלך וגם במקרה שלך ואני לא  במדינת ישר

הפכתי את כל העולם ואמשיך לעשות הכל כדי לעזור    , כי זה כן צנעת הפרט  ,אפרט פה כי הוא שלך

 אבל כל עוד זה במסגרת החוק. תודה.  ,ברמה האישית  ... כדי לפחות לסגור את מה שצריך לסגור

 

  :צהרמי סופר, חבר מוע

, כנראה אתה  אני אומר לך אדון ראש העירו  כיבדתי את ראש העיר .  ..לראש העיר   ...חברים,    ,טוב

  , אפס  ,אפס  ...,אתה לא ישן הרבה בלילה ואתה טוען שאתה  כנראה    נמצא פה הרבה   אומר שאתה

ם  כי אתה משקר וזה לא נעי ,אפס ,אפסבגלל המצלמה, לא יכול לענות אני הגיד, אתה, לא רוצה ל

אני מבקש, אני עוד אומר לך עוד הפעם, אנחנו    דובר אמת,  להגיד אתה משקר ראש העיר או לא

וזה שהחברות שלנו תמשיך לשיח ולדבר במועצה אנחנו צריכים לשמור    ...  נגיע לפסים לא נעימים

הראשונה,    אשאילת לעובדה, אתה לא עונה    , על הכבוד של אחד של השני ולהגיד אך ורק את האמת

 השנייה, בהצעה לסדר אתה עוד אומר נתתי.  אשאילתל לא עונהאתה 
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  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 .אשאילת לענינו בצורה ברורה 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ברשותך, אני לא הפרעתי.

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 בבקשה.

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 נתתי לך את הכבוד וענית לי. 

 

  :ר גלאם, ראש העיר, חבר מועצהתומ

 בבקשה רמי כן. 

 

  :מיריי אלטיט, ס. ראש העיר 

   איזה כבוד, ...

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 אתה מבזבז פה מילוני שקלים,

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 כן,

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

אתה    ?את זה בפורום הזהאיך אתה אומר    ?שאני לא קיבלתיכאיך נתת    ת,ואתה אומר לי שנת

 משקר אותי אתה מוציא אותי שקרן.  

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 הוא אמר שהוא נתן הנחיה. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 מה?

 

  :מיריי אלטיט, ס. ראש העיר 

 את הניירות, הוא אחרי הכל ראש העיר. פיזית ייתןהוא לא 

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 .נתן הנחיה לתת  הוא אמר שהוא
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  :רמי סופר, חבר מועצה

י  , סליחה היועמ"ש  אם  כרגע  אני,  יעמוד  עמודאבל  שנתתי  ניירות  ,ויגיד  שיביא  שיבוא    ,חכ"ל 

הנה היועמ"ש נמצא פה, הנה החכ"ל    ,אני לא יכול להגיד להם תתנו לו  ,אלה עובדי ציבור  , סליחה

 . )מדברים ביחד( נמצא פה, כל מי שרוצה

 

  :אש העיר, חבר מועצהתומר גלאם, ר

 אני מבקש,  ,חברים, חברים

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 אפשר להציע משהו?  

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 . שנייה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ... אני מבקש, יש מסמכים ...?

 

  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 עליהם כבר שבועיים,   דיםיש את הבקשות ליומנים של ראש העיר שאנחנו עוב

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ..  .נו תמשיך  ...

 

  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 צריך למחוק מהם דברים שהם צנעת הפרט, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

... 

 

  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 עם אדון,  וחוץ מזה אני עומד בקשר איתו

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. ק ומח מותר לך ל ,תמחק לי כמו פה מקווה שלאאני 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. ,, רמירמי ,רמי
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  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 גם היינו בקשר עם מר סופר לפני כמה ימים כדי ליישר קו לגבי כל הבקשות,אני לא יודע ..., 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 . יאוקי

 

  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 הדיון.  י וככל שיש בקשה שלא נענתה אני כאן אפילו אחר

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

הגיעה אליו?  ניירת  אני שואל האם לא נענתה שום בקשה?  ,אבל הוא טוען שלא נענתה שום בקשה

 תשובות הגיעו אליו? 

 

  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 .עבודהב הםש והוא עודכן זה מהבקשות ספציפיות, היומנים בעבודה אני לא יודע על אי

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

בצנעת    לא גובלת  עוד פעםהמקצועי שלי כולם כולל כולם, אני כל בקשה שהיא    מה )מדברים ביחד(

מסמך שום  להעביר  בעיה  לי  אין  מסמך  ,הפרט,  מסמך  ,כל  שיעיין    ,כל  הלשכה    דרךשיבוא 

  ועץ המשפטי... לפי החוקה זה הי.משחרר מי ש ,יבואו למשרד משרד ...שפטית, לא המ

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(.  שיהיה כתובת אחת)מדברים ביחד(, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(, למה? )מדברים ביחד(. 

 

  :ר"בוסקילה, משנה לראש העיר, יומישל 

 מהפגישה.   ...ראש העיר רמי, אתה רואה ש

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

... 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

אני מקבל    הילה,  אמר שאני אקבל את החומרים של  כשראש העירחבר'ה, דקה, אני הייתי בטלפון  

זהאת החומר   דברשל  שום  היום  עד  קיבלתי  לא  לי  , ,  כבר מביאה  המשפט    דרך  הילה  את  בית 
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  בישיבה, מתועד,אמר רמי סופר    ,כבודו יושב פה  ,החומרים שלה ואני עכשיו מבקש מראש העיר

שעוד הפעם לא תחשוב    רוצה חס וחלילה   אני לא  , קבליצה לקבל  ירעצמו  בירצה לראות  הכל מתועד,  

 לעשות לך את הדברים האלה.   פהשאני רוצה 

 

  :ר"משנה לראש העיר, יומישל בוסקילה, 

 רמי, הוא עשה את זה בצורה מאוד ברורה. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ברשותך.

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 לעיני כולם.  

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ברשותך,

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 וכולם שמעו, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 סיים. אני מ

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

, הייתי שנתיים  יהיועמ"ש אומר לא קיבלתי תבוא אלי...  קיבלתי    ...  עד שאני מגיע לפה  ,ברשותך

חבר'ה אתם רוצים   ,אני כבר אחרי שתי עתירות  ,תקבל תבוא תראה  יתבוא אלי  בסרט הזהוחצי  

היום, עתירה   עוד  אני הולך להגיש  ,אני חושב מחר זה יסתיים  ..., דרך אגב,  עוד עתירה שאני אגיש

למה? למה שאני אבוא אגיד לו חס וחלילה תומר אתה    תירות,הוא הפסיד בעליון שתי ע  ,מה  ,תגידו

תעצרו תסתכלו אחד לשני בעיניים, אני מוכן לצאת    ?למה  ,אלף שקל, לא אכפת לך  300,  200מבזבז  

  ,אם זה מקובל  ותענואחד לשני בעיניים תסתכלו   ,החוצה

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 רמי,

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 זה לא הדרך, 
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  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

   לכולם,כאן  , הוא אמר את זההוא אמר את זהרמי, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 דקה ברשותך. 

 

  :ר"אש העיר, יומישל בוסקילה, משנה לר

 בבקשה.

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 , )מדברים ביחד(,תראה, זה שנתתי לו את ה, אני מראה לך שאני מוכן לשמוע אותו בשיח שאני 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 , זהו, הוא ראש עיר

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 מכבד אותו 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 הוא ראש עיר. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

שהדבר הזה יסתיים הסאגה הזה    , כדיאני אומר לך עוד דברו    הוא יודע שאני מכבד  ,כבד אותומ

אלף שקל    150כבר שתי העתירות הפסדתם    ,תסתיים שלא תגידו חברי המועצה כן ידענו לא ידענו

עד היום לא עבר  שקל, הכסף כרגע  אלף    15עיריית אשקלון צריכה לשלם והיא צריכה לשלם כבר  ו

את  , אבל  לא אכפת, לא אכפת לאף אחד    ,אני בבית כבר שלוש שנים  ,אני לא מתפרנס  ,חבר'ה  אליי, 

אני שואל את ראש העיר, למה הוא לא מוציא את הכסף מהכיס    ,הכסף אני מוציא מהכיס שלי

ראש  ולהוכיח שהוא    העיר  הוא צריך לשמור עלהוא לא מוציא? אני מוציא מהכיס שלי,  שלו? למה 

 אלף שקל.   20אני הוצאתי כבר  ,עיר, שיוציא אלף שקל מהכיס

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(.תשקול, תשקול 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

וציא אלף שקל  מ  חכ"ל היהאם ראש העיר ואם ה  , אני מסיים,אני מסיים  )מדברים ביחד(  עכשיו

 מהכיס שלו, 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה רמי.   ,תודה
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  :רמי סופר, חבר מועצה

מה זה    ,זה כסף ציבורי  ?היה מוציא אלף שקל מהכיס שלו זה לא היה קורה. אבל מה אכפת להם

   שאני אקבל )מדברים ביחד(.אני מקווה  ?משנה מיליון שתי מיליון שלוש מיליון

 

  :ר"העיר, יו מישל בוסקילה, משנה לראש

 מי בעד? מי נגד? רמי.  ,סדר היוםלהוריד מ אני מעלה להצבעה ,תודה רמי

 

 בעד  – 18  :הצבעה

 נגד )רמי סופר( )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(. – 1

 הוחלט בהצבעה להוריד מסדר היום. –חה"מ הציג את הצעתו  :החלטה

 ר המועצה.לאישו –מצ"ב  –אישור עבודה נוספת ע"פ רשימה  .15

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

עבודה נוספת ע"פ רשימה, מעלה להצבעה, מי בעד? יש    ,15אנחנו ממשיכים בבקשה לסעיף מספר  

 ...    אנשים

 

  :אפי מור, חבר מועצה

... 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.

 

  :אפי מור, חבר מועצה

שתיים,    נספחניגוד אינטרסים, יש כאן    ... אני תמיד אומר שיש להיזהר ...ל  קודם כ)מדברים ביחד(,  

 , בסדר? בלי שמות

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 אולי שלא נכשיל, ...? זה? תגיד מה

 

  :ש"ד אייל אייזמן, יועמ"עו

 אני אראה לך, שנייה. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 ... יש כאן מישהו 

 

  :מור, חבר מועצה אפי

 עירייה שעובד אני חושב שיש כאן ניגוד אינטרס.   איששל  נוספת בשלג לבןלא, תראה, עבודה  
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  :שרה זכריה, חברת מועצה

 למה? תלוי מה הוא עושה.  

 

  :אפי מור, חבר מועצה

לבן  ,לא משנה ניגוד אינטרסו עם העירייה    תעובד  שלג  מה שאתם  תעשו  אני חושב כך,    ,יש כאן 

   ... ביםחוש

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

...? 

 

 )מדברים ביחד(. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 חברים,  ?אני מבקש, איפה, מה מצב היועמ"ש

 

  :שרה זכריה, חברת מועצה

 )מדברים ביחד(. שניהם  )מדברים ביחד(

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

הלשכה המשפטית אם זה אכן יכול להתבצע    ...אחד,  זה  פני ההצבעה  מה שאני מבקש ל  חברים,

 מול מלכה גרשון, במידה וכן אנחנו מאשרים, במידה ולא, 

 

  :מיריי אלטיט, ס. ראש העיר 

 מלכה פה. 

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 אני פה. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

  ,ור ...את האיש פוסליםבמידה ולא, אנחנו 

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 אני פה. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 בבקשה מלכה, כן. 

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב
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 , על מה השאלה? ...הספקתי כן, רק 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. 

 

  :משה אטיאס, משנה לראש העיר

 שתיים. דברים ביחד( לגבי )מ

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בואי תראי רגע בבקשה, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. אני לא רוצה פשוט )מדברים ביחד( 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 ...  אנחנו לא רוצים להגיד  ,בואי רגע תראי במה מדובר

 

  : גרשון, מנהלת משאבי אנושמלכה  'גב

 לא להגיד שמות.  ,כן

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 בבקשה.  ,כן

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 בבקשה.

 

  :מיריי אלטיט, ס. ראש העיר 

 שלג לבן.  טוען לניגוד עניינים

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 עובדים יותר.  , שלג לבן כבר לאדרך אגב, אפי

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 אין אין, ..., אין טעם ,נכון

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 מה אתה?  ,רמי ?מי נגד? מי נמנע... עובדים?  מי בעד ,טוב

 

  :רמי סופר, חבר מועצה
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 אני בעד. 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 יפה מאוד. 

 

 בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  19  :הצבעה

 לאשר.  :החלטה

 מנהלת אגף משאבי אנוש. –מלכה גרשון  :אחראי ביצוע

רוויה   .16 בבניה  לדירות  לטאבו  עירייה  אישור  על  לחתימה  נוסף  רפרנט  לאישור   –מינוי 

 המועצה.

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

וסף לחתימה על אישור עירייה לטאבו לדירות בבנייה רוויה, מי בעד?  מינוי רפרנט נ   ,16סעיף מס'  

 כולם בעד. 

 

 כולם בעד )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(.  :הצבעה

 לאשר.  :החלטה

 מנהלת אגף ההכנסות. –פלורה אוחיון  :אחראי ביצוע

אברהם   המשך מינויה של הגב' פנינה חכמון לתפקיד מנהלת לשכה ס. רה"ע הנכנס הרב .17

 משכר מנכ"ל בכפוף לאישור משרד הפנים.   35%-25%עשור בגובה של 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

העיר הנכנס    ,17סעיף מס'   פנינה חכמון לתפקיד מנהלת לשכה ס. ראש  המשך מינויה של הגב' 

 מי בעד?  ,משכר מנכ"ל, מעלה להצבעה 35עד  25אברהם עשור בגובה  

 

  :ר מועצהרמי סופר, חב

 אני רוצה להעיר הערה.  רגע,

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תעיר הערה.  ,בבקשה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 חכמון,   תראשית, הגבר

 

 )מדברים ביחד(. 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו
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 , בואו נקשיב.חבר'ה ,בבקשה

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 כן.

 

  :י סופר, חבר מועצהרמ

 מעריך אותה מאוד מאוד,  הגברת חכמון אניראשית, 

 

 )מדברים ביחד(. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

סיים תפקידו לפני שישה חודשים ויש פה מזכירה שהיא    אביטן  ברשותכם, לא ייתכן שהרב  חברים

הבדל? הוא שחור  מה ה  , שכר עד היום  תא לא מקבליה ובמועצה    , היא העוזרת ... שימשהנמצאת פה

לבן מבין  ?והיא  לא  זה טראמפ?  לכם? חבר'ה  ,מה  לדבר    ,מה קרה  לי  דברים שקשה  פה  נעשים 

 עליהם.  

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 בבקשה.  ,מלכה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

והיא לא    לא אמרתיאני  מה ש...    יש לה את כל הזמן שבעולם  , תענה  בסוף היא דקה דקה,  דקה  

    האמר

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 בוא.  רמינו 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

לא היה פה   ? ה חודשיםישאם כך, מה היא עשתה בתקופה הזו שו ... ברשותך, ברשותך, דקה אחת 

מי אישר אותה? ישבה פה, היה    תשובה?   אקבל לא  אני  גם זה    ,מי אישר אותה? אני רוצה לדעת  ,סגן

היא    ?ראש עיר, מה לעשות  סגןשאין  ,כן ראש עירסג אבל מה לעשות אין    ,לשכה  ...  משרד, היהלה  

 פה. צריכה לא להיות

 

  :שרה זכריה, חברת מועצה

 אני יודעת, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 אני,  ,דקה ברשותך

 

  :שרה זכריה, חברת מועצה
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 )מדברים ביחד(. אני יודעת 

 

 )מדברים ביחד(. 

 

  :5דובר 

 מלכה פה. 

 

  :כריה, חברת מועצהשרה ז

 נכון, )מדברים ביחד(.

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 תמשיך.   ,בבקשה ילד גדול, הוא יודע מה הוא עושה, הוא , חבר'ה,חבר'ה

 

  :שרה זכריה, חברת מועצה

 ... ... שאלות

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 ...  , עזבו אותו

 

  :שרה זכריה, חברת מועצה

... 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

   , ...בבקשה ,יופי

 

 )מדברים ביחד(. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ,  הפעםאומר לכם עוד  אני חברים,  

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 ?ושב שהיית ברור, לאחאני  ,לפי מה, רמי  רמי, רמי, ,כן, רמי

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 לא לא, 

 

  :ראש העיר, חבר מועצה תומר גלאם,

 )מדברים ביחד( לקבל תשובות, כן.
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  :רמי סופר, חבר מועצה

 פנינה חכמון אין לי שום בעיה איתה אישית. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 הצלחה מכל הלב.  בריאות ואני מאחל לה אני מאחל לה

 

  :, חבר מועצהתומר גלאם, ראש העיר

 אהה. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

קיבל    מסכן שמה הוא לא  אבל  ,אתה העברת אותו מועצה  ,אתה  ...אבל אני לא יכול לשים את ה

איך אני אשים את זה ואני אשים את זה פה? איך אתה רוצה שאני    , לא היה לו לחם בבית  ,לחם

 ? תענה לי.  יד ארים

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(,  בבקשה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 דקה אני מסיים.   )מדברים ביחד(

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 כן.

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 אני מנסה,  אתה נכנס בדבריי, תן לי, זה השיח הזה

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 .,בבקשה

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 סיים.דין, אני מ  כיריש פה עו

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 אני איתך כן.  

 

  :רמי סופר, חבר מועצה
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אתם לא    ,הוא לא עבד  , לא מכירה אותו  ,לא יכול להיות שגברת מלכה תאמר הוא לא היה פה

 יועמ"שית אחת, הייתה פה  ..., דיברתם

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 כשיו? ע  )מדברים ביחד(

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 מה?

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 .. עכשיו? .אתה מתכוון 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 לא,

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 )מדברים ביחד(. מה שרציתי לומר, זה לא רלוונטי כרגע  את אנחנו ניפגש בבית המשפט, אני אומר

 

  :ועצהרמי סופר, חבר מ

 בדיוק, )מדברים ביחד(. 

 

  :מיריי אלטיט, ס. ראש העיר 

 בדיוק. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 מלכה, מלכה,

 

 )מדברים ביחד( 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 מלכה, מלכה,

 

 )מדברים ביחד(. 

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 הדיון עומד בפני בית המשפט,

 

  :גלאם, ראש העיר, חבר מועצהתומר 

 )מדברים ביחד(, מלכה, את לא דנה 
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  :רמי סופר, חבר מועצה

 סליחה,  סליחה, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 בית משפט, שנייה, ב )מדברים ביחד(

 

  : מלכה גרשון, מנהלת משאבי אנוש 'גב

 אני אומרת ש..   זא

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 , שנייה

 

  :מיריי אלטיט, ס. ראש העיר 

 אבל הוא דן בזה. 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

   שנייה, חברים,

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 חברים, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 בואו תהיו,  ,חברים

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

חכמון שעברה ועדה, אושרה    אני לוקח את הגברתואושר    ... אני לקחתי את החבר שלי שעבד פה  

של  אבל בקטע    ,...  נאחל לו בריאות...  הצלחה  לה  . אני אאחל  ..  כחוק, קיבלה שכר, מה לעשות גם

למה? מי שיענה לי למה שאני אענה לחבר שלי עכשיו    ?למה? למה  ,שישה חודשים שילמו לה שכר

ר עשית עבודה טובה, עד  שאני מדבר כל יום למה הוא לא קיבל שכר? הוא עבד, עד היום אתה אומ

יד שרה  ?וועדת שמות, מה עם יד שרה  ...  היום   ... לך תגיד   מיליון שקל  16הבאתי לך    ? מה עם 

פגעתי בך  לא    ,ךב  פגעתילא    ,עשיתי עבודה מהלב לשמור עליך שתצליח מכל הלב  מעונות קיימים,

תזכור את    ,אותך  לקחתי אותך ומשכתי אותך והזהרתי וגם כשהיו אנשים שמסתובבים    ... כולם,

   לא יכול להיות,  ,אבל לא יכול להיות איפה ואיפה כבוד ראש העיר, ... זה ואני שומר את זה

 אם אתה נלחם, 

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. 
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  :רמי סופר, חבר מועצה

כרגע המנוע הוא  העיר  בכוונה, ראש  אני  עכ   ,דקה,  הנה  להם  להגיד  שיכול  מי  בבית  ...    שיוהוא 

 המשפט, 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 )מדברים ביחד(.רמי,  בוא

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ,אני מסיים ,אני מסיים את זה

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 , )מדברים ביחד(, אתם מפריעים )מדברים ביחד(. חברים

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 בקשה,  אני מבקש בלשון של

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 ... )מדברים ביחד(. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 דקה אחת,  נמצא דרך, נמצא דרך, נמצא,

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

 את העבודה.  יודע שאני עושה תהא

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 לשלם משכורת. ...  נמצא דרך  )מדברים ביחד(

 

  :ראש העיר, חבר מועצה תומר גלאם,

 )מדברים ביחד(. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 בורא עולם ישלם לי משכורת,

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 רמי,

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 .. מהקב"ה.  . ... הוא מפרנס את הכל, כתוב בברכת המזון, אני זן ,לא אתה ולא אף אחד אחר
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  :, חבר מועצהתומר גלאם, ראש העיר

 כולנו.

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

מי שיאכיל    בתכסיסים בית ספרי,לא    נוכלות,לא בואם הוא נותן לאדם לאכול אבל לא בשקרים  

 חברים. ...בישיבה הבאה  ענותעכשיו ל  ,אותי בצורה הזו ...

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 תודה רבה, אני מעלה להצבעה,

 

  :חבר מועצה רמי סופר,

 לא לא,  

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 מי בעד? 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 ...תשובה  ...

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אנחנו מוותרים על התשובה, 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אני מעלה להצבעה, ,לא רוצה תשובה ,אני רשאי, לא ,אנחנו מוותרים

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

... 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

  אתה בא ומדבר על בחורה ש...   ,רמי, יש פה צנעת הפרט  ,אני היו"ר המועצה לא אתה  , אני  ? מי בעד

 אותה. 

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. 
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  :ר"לה, משנה לראש העיר, יומישל בוסקי

 לא,   )מדברים ביחד(,

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(.מדבר,  לא  אני

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אני מבין אותך יקירי, מבין אותך,  ,אתה, אני

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(, 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 מעלה להצבעה,  ברים ביחד()מד

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 )מדברים ביחד(. בגופו  )מדברים ביחד(

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 אני מעלה להצבעה, מי בעד? מי נגד?  ,טוב, חברים

 

  :רמי סופר, חבר מועצה

 אני. 

 

  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

 . יש נגד

 

 בעד  – 17  :הצבעה

 נגד )רמי סופר(. )חה"מ יוחאי יפרח לא נכח בהצבעה(. – 1

 לאשר.  :החלטה

  מנהלת אגף משאבי אנוש. –מלכה גרשון  :אחראי ביצוע
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  :ר"מישל בוסקילה, משנה לראש העיר, יו

    ,אני נועל את ישיבת מועצה ,בריםח

 

  :תומר גלאם, ראש העיר, חבר מועצה

   מליאה.

 

 

   -ישיבה נעולהה-

 

 ____________  תאריך: 
 
 
 

 ______________     _________________ 
     משה שמואל                                                            מישל בוסקילה   
 שיבות המועצה  אמרכל העירייה ומרכז י   יר  יו"ר מועצת הע  
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